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ACTA DE SESSIÓ DEL PLE DE 
L’AJUNTAMENT DE  CELRÀ 

 
 

IDENTIFICACIÓ DE LA SESSIÓ 
 
Núm.: 10/2011 
Caràcter: ordinària 
Convocatòria: 13 de setembre de 2011 
Horari: de 20.30 hores a 23.00 hores 
Lloc: sala de sessions de la casa consistorial  
 
A Celrà, quan són les 20.30 hores del dia 13 de setembre de 2011, es reuneixen a la 
sala de sessions d’aquest Ajuntament, prèvia convocatòria realitzada a l’efecte en els 
termes legalment establerts, els membres integrants de l’Ajuntament en Ple que a 
continuació es relacionen, en sessió ordinària i primera convocatòria, sota la 
Presidència del Senyor Alcalde, i assistits per mi, la Secretària General. 
 
 
ASSISTENTS 
 
Alcalde 
 
Sr. Daniel Cornellà Detrell 
 
Tinents d’Alcalde 
 
Sr. Gerard Fernandez Tatjé 
Sr. Magno Remo Maneu Marcos 
Sr. Josep Bartis Fàbrega  
 
Regidors/es 
 
Sra. Susana Pascual Pozo 
Sra. Meritxell Martín Rovira 
Sra. Montserrat Rivas Nuñez 
Sr. Josep Maria Bote Martín 
Sra. Mariona Carolà Vilà 
Sr. Albert Puig i Boada 
Sra. Neus Matamala Lopez 
 
Secretària  
 
Sra. Rosa Maria Melero i Agea 
 
 
DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ 
 
Per l’Alcaldia-Presidència es declara oberta la sessió, i es passen a despatxar els 
assumptes que figuren a l’ordre del dia i que són els següents: 
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1. LECTURA I APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA  DEL DIA 
12 DE JULIOL DE 2011 (SE N’ADJUNTA CÒPIA). 
 
D’acord amb el què disposa l’article 91.1 del Reial Decret 2568/1986, de 28 de 
novembre, pel qual s’aprova el Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic 
de les entitats locals, el senyor Alcalde pregunta si algun membre de la corporació ha 
de formular alguna observació a l’acta que va ser distribuïda amb la convocatòria. 
 
No es formula cap observació, per la qual cosa l’acta de la sessió ordinària del dia 12 
de juliol de 2011 és aprovada per unanimitat. 
 
 
2. DELEGACIÓ A LA DIPUTACIÓ DE GIRONA DE FACULTATS DE GESTIÓ, 
LIQUIDACIÓ, RECAPTACIÓ I INSPECCIÓ DE TRIBUTS. 
 
El senyor Alcalde-President, Daniel Cornellà Detrell, explica que es delega a la 
Diputació de Girona, concretament a XALOC –Xarxa local de tributs- la taxa per la 
prestació de serveis en cementiris locals, conducció de cadàvers i altres serveis 
fúnebres de caràcter local, a partir de l’exercici 2011, l’impost sobre l’increment de 
valor dels terrenys de naturalesa urbana i la taxa per aprofitament especial del domini 
públic local, a favor d’empreses explotadores de serveis de subministres d’interès 
general, inclosa la inspecció. S’ha optat per delegar ja què en l’actualitat no es podia 
garantir la correcta recaptació d’aquests tributs, atès que la tècnica gestió econòmica-
tresorera de la corporació estarà de baixa per maternitat, i en previsió s’ha optat per 
aquesta delegació. 
 
El Sr. Alcalde cedeix la paraula a la Sra. Montse Rivas, regidora portaveu del GM 
d’Entesa per Celrà, la qual indica que atès que la tasca tècnica de supervisió ja es va 
fer l’any passat, si per 20-25 rebuts el cost de 3.000 euros que suposa aquesta 
delegació està justificat, i vol saber si hi haurà només una tasca administrativa de 
passar rebuts o també una tasca tècnica de supervisió. 
 
El Sr. Alcalde cedeix la paraula al Sr. Albert Puig, portaveu del GM de CIU, que 
demana a l’equip de govern que faci una valoració o estudi, ja què per una banda 
s’està contractant personal, i per l’altra es deleguen aquests tributs a XALOC, i es 
troba personal de l’Ajuntament que li diuen que tenen molta feina. Des de CIU 
aprovaran aquesta delegació ja què XALOC té els mitjans per a efectuar correctament 
la recaptació, tot i això demana que l’equip de govern faci una valoració dels llocs de 
treball, a fi de què en uns mesos o anys, es pugui reduir personal. 
 
El Sr. Alcalde respon a la Sra. Rivas indicant que s’ha optat per delegar la taxa de 
domini públic local ja què l’Ajuntament no té la capacitat de poder controlar tots els 
comptes que les empreses envien, i que cada any varien: XALOC té un equip 
especialitzat en efectuar aquestes inspeccions, i així garantir que s’efectuen. A més el 
fet de poder inspeccionar correctament pot suposar un augment de la recaptació, fet 
que ja superaria el 2,5% que es queda XALOC per efectuar aquesta tasca. 
 
Pel què fa a la proposta de fer una valoració dels llocs de treball efectuada pel Sr. 
Puig, el Sr. Alcalde indica que s’han de valorar els llocs de treball, però cal tenir en 
compte que aquesta delegació es fa en previsió de la baixa maternal de la tècnica de 
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gestió econòmica-Tresorera, i així poder garantir la correcta recaptació, i no haver de 
suplir la baixa maternal. 
 
Tot seguit, cedeix la paraula a la senyora Rosa Maria Melero Agea, Secretària General, 
qui fa una lectura de la proposta que se sotmet a Ple: 
 
“ANTECEDENTS DE FET 
 
1.- En sessió plenària de data 13 de febrer de 2007 el Ple de la Corporació va acordar 
delegar a la Diputació de Girona, a l’empara del que preveu l’article 7.1 del Reial 
Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei 
Reguladora de les Hisendes Locals (d’ara endavant, TRLRHL) la recaptació en via 
executiva dels ingressos de dret públic especificats en l’acord i la facultat d’inspecció i 
recaptació executiva de l’ICIO.  
 
En sessió plenària de data 20 de març de 2007 el Ple de la Diputació de Girona acorda 
acceptar la delegació acordada pel Ple de l’ Ajuntament de Celrà. 
 
I formalitzant-se en data 27 de març de 2007, entre l’Ajuntament de Celrà i la 
Diputació de Girona, el conveni-tipus regulador de la delegació de facultats de gestió, 
liquidació, inspecció i recaptació d’ingressos a favor de la Diputació de Girona. 
  
2.- En data 11 de març de 2008 el Ple de la Corporació va acordar delegar a la 
Diputació de Girona les facultats de gestió, liquidació i recaptació en període voluntari i 
en període executiu de l’Impost sobre Béns Immobles rústics i béns immobles urbans. 
 
5.- En sessió plenària de data 10 de febrer de 2009 es va complementar l’acord 
adoptat en sessió plenària de data 13 de febrer de 2007 delegant a la Diputació de 
Girona la recaptació en via executiva dels restants ingressos de dret públic. 
 
6.- En sessió plenaria de data 9 de febrer de 2010 es va complementar l’acord adoptat 
en sessió plenària de data 13 de febrer de 2007 delegant a la Diputació de Girona les 
facultats de gestió, liquidació i recaptació en període voluntari de 93 expedients 
corresponents a l’impost sobre l’Increment del Valor dels Terrenys de Naturalesa 
Urbana (IIVTNU) que es detallen en aquest expedient. 
 
7.- Atès que han sorgit noves necessitats tals com que el XALOC – Xarxa Local de 
Tributs, Organisme autònom de Gestió Tributària-  també dugui a terme facultats de 
gestió, liquidació i recaptació en període voluntari i executiu de: 
 

� Taxa per prestació de serveis en cementiris locals, conducció de cadàvers i 
altres serveis fúnebres de caràcter local, a partir de l’exercici 2011. 

� Impost sobre l’increment de valor  dels terrenys de naturalesa urbana. 
� Taxa per aprofitament especial del domini públic local, a favor d’empreses 

explotadores de serveis de subministres d’interès general, inclosa la inspecció. 
 
 

FONAMENTS DE DRET 
 
1.- La Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases de règim local, (en endavant 
LRBRL), article 36.1.a), atribueix a les diputacions la competència, entre d’altres, 
d’assistència i cooperació jurídica, econòmica i tècnica als municipis. En el mateix 
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sentit, l’article 4.1.d) de la Llei 30/1992, de 26 de novembre, de règim jurídic de les 
administracions públiques i procediment administratiu comú, estableix que les 
administracions públiques prestaran, en l’àmbit propi, la cooperació i assistència 
actives que altres administracions poguessin sol·licitar per a l’eficaç exercici de les 
seves competències. 
 
2.- En matèria de tributs de les entitats locals i restants ingressos de Dret públic que 
els correspongui, l’article 7 del Text Refós de la Llei reguladora de les hisendes locals, 
aprovat per Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, concreta aquesta assistència 
disposant que les entitats locals podran delegar en altres entitats locals, en el territori 
de les quals estiguin integrades, les facultats de gestió, liquidació, inspecció i 
recaptació de tributs i dels restants ingressos de Dret públic que la mateixa Llei els 
atribueix. 
 
Per tot l’ exposat, aquesta Alcaldia - Presidència, proposa al Ple l’adopció del següent 
 
A C O R D 
 
Primer.- Complementar l’acord adoptat en sessió plenària de data 13 de febrer de 
2007 , delegant a la Diputació de Girona, a l’empara del que preveu l’article 7.1 del 
TRLRHL, d’acord amb les funcions i les condicions relacionades al document que 
s’incorpora al present acord com a Annex I, les facultats de  gestió, liquidació i 
recaptació en període voluntari i executiu de: 
 

� Taxa per prestació de serveis en cementiris locals, conducció de cadàvers i 
altres serveis fúnebres de caràcter local, a partir de l’exercici 2011. 

� Impost sobre l’increment de valor  dels terrenys de naturalesa urbana. 
� Taxa per aprofitament especial del domini públic local, a favor d’empreses 

explotadores de serveis de subministres d’interès general. Apart de les 
facultats abans citades també es delega la inspecció d’aquest tribut.  

 
La Diputació de Girona exercirà les funcions delegades per mitjà de XALOC, 
l’organisme autònom creat a tal efecte. 
En tot cas serà Xaloc qui determinarà, mitjançant instruccions escrites, els nexes i 
traspassos d’informació entre els sistemes d’ambdues institucions. 
 
Segon.- La prestació dels serveis que es derivin de la delegació que contempla el 
present acord comportarà una compensació econòmica que consistirà en el pagament 
dels imports especificats a l’Ordenança Fiscal de prestació de serveis encomanats a 
XALOC, de la Diputació de Girona. 
 
Tercer.- Per realitzar i executar les funcions delegades, la Diputació de Girona 
s’ajustarà a la normativa general aplicable, així com a la normativa interna dictada per 
aquesta, en virtut del que preveu l’article 7.3 de la TRLRHL, i de les seves pròpies 
facultats d’autoorganització per a la gestió dels serveis atribuïts. 
 
Quart.- Ampliar l'abast del conveni formalitzat en data 27 de març de 2007  amb la 
delegació aprovada en el present acord, una certificació del qual s'adjuntarà  a 
l'esmentat conveni com a annex. 
 
Cinquè. - Comunicar el present acord a la Diputació de Girona perquè procedeixi a 
l’acceptació de la delegació conferida. 
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Sisè.- La Diputació de Girona, una vegada hagi acceptat la delegació que s’atorga, 
publicarà el present acord al Butlletí Oficial de la Província de Girona i al Diari Oficial de 
la Generalitat de Catalunya per a general coneixement, en compliment d’allò que 
disposa l’article 7.2 del TRLRHL. 
 
Setè.- Facultar a l’Alcalde perquè subscrigui tots els documents que siguin necessaris 
per fer efectiu el present acord.” 
 
 
La proposta, un cop sotmesa a votació, és aprovada per unanimitat. 
  
Vots a favor (11): 
 
GM CUP: senyor Daniel Cornellà Detrell, senyor Josep Bartis Fàbrega i senyora 
Meritxell Martin Rovira. 
 
GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernandez Tatjé, senyor Magno Remo Maneu Marcos i 
senyora Susana Pascual Pozo. 
 
GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyor Josep Maria Bote Martín 
i senyora Mariona Carolà Vilà. 
 
GM CiU: senyor Albert Puig Boada i senyora Neus Matamala Lopez. 
 
 
3. MODIFICACIÓ DE  LA PLANTILLA I LA RELACIÓ DE LLOCS DE TREBALL 
PER A L’EXERCICI 2011. 
 
El senyor Alcalde-President, Daniel Cornellà Detrell, cedeix la paraula al regidor 
d’educació i règim interior, Sr. Josep Bartis, a fi de què expliqui la proposta, que 
consisteix en la modificació de la relació de llocs de treball, i que afecta al servei de 
neteja d’una part dels edificis municipals: fins ara estava supeditat a la contractació 
del servei per part de dues empreses: en data 31 de juliol va finalitzar el contracte 
administratiu amb Neteges Celrà, que feia la neteja d’una part dels edificis municipals, 
entre ells l’escola bressol Trapelles i l’escola Aulet: al no renovar el contracte 
administratiu, l’Ajuntament ha decidit assumir la prestació directa del servei de neteja 
d’aquests edificis municipals mitjançant personal propi, i això implica que ha d’assumir 
les quatre persones que treballaven per l’empresa efectuant aquest servei i 
incorporar-les a la plantilla de personal de l’Ajuntament. 
 
El Sr. Bartis explica que aquesta decisió s’ha fet per dos motius: eficiència i estalvi 
econòmic: eficiència per tal de millorar el servei de neteja d’aquest lot d’edificis 
municipals, ja què hi havien hagut queixes d’usuaris de l’escola Aulet i de l’escola 
bressol Trapelles, i atès que aquests dos edificis són especialment sensibles pel què fa 
al nivell de neteja que s’ha de mantenir. Val a dir que l’equip de govern en aquests 
dies en què ja s’ha posat en pràctica aquesta subrogació, han rebut felicitacions de la 
millora en el servei provinents dels dos centres educatius. 
 
El Sr. Alcalde cedeix la paraula a la regidora Sra. Montse Rivas, la qual pregunta a 
l’Alcalde quins són els costos que comportarà per a la Corporació durant aquests 
mesos fins a finalitzar l’exercici. 
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El Sr. Alcalde respon que la subrogació d’aquestes treballadores suposa un cost de 
16.105,92€ durant quatre mesos, i el què va costar de l’abril al juliol d’aquest any, 
que també són quatre mesos, va suposar un cost de 26.600,64€: s’ha agafat el què 
pot suposar quatre mesos a ple rendiment a fi de veure la diferència entre realitzar el 
servei mitjançant una empresa privada o bé prestant el servei directament, i com es 
pot veure el cost és menor. 
 
La Sra. Rivas respon que li agradaria que aquest càlcul el fessin tenint en compte una 
persona de baixa durant aquests quatre mesos. D’altra banda, pel què fa a la neteja 
de l’escola Aulet i l’escola bressol Trapelles, cal tenir en compte que també s’han 
incrementat hores: no és només el fet d’haver-hi o no una empresa privada: les 
treballadores són les mateixes i els recursos també, i és important tenir una previsió 
de l’absentisme que hi pot haver. 
 
El Sr. Alcalde respon que estan totalment d’acord en fer aquesta previsió i que aquí no 
es reflexa però també tenen clar que si en quatre mesos es poden estalviar 9.555€, 
comptant que no hi ha cap baixa, ja és important, i tenint en compte que una baixa de 
quatre mesos pot suposar un cost aproximat de tres mil euros. 
 
La Sra. Rivas especifica que no només volia dir baixes laborals, també incloïa permisos 
per anar al metge, vacances i incidències diverses: són supòsits que cal tenir en 
compte a l’hora de fer el càlcul, o bé tenir en compte les incidències laborals en què es 
va trobar l’empresa que prestava fins ara el servei. 
 
El Sr. Alcalde cedeix la paraula al Sr. Puig, el qual indica que si el problema era el cost 
del servei, es podria haver buscat altres empreses que prestessin el servei per un cost 
menor, sense que l’Ajuntament hagués d’assumir la subrogació del personal. D’altra 
banda, el Sr. Puig també se n’alegra que en aquests 10-12 dies en què s’està prestant 
el servei, les instal·lacions estiguin més netes, tot i això, aquest fet s’haurà de valorar 
d’aquí a uns mesos. 
 
El Sr. Bartis respon que n’aniran fent un seguiment, en tot cas cal recordar les 
problemàtiques que hi ha hagut al llarg del temps amb l’empresa que fins ara prestava 
el servei, i amb l’anterior, amb la què fins i tot es va haver de finalitzar 
anticipadament el contracte per incompliment. Amb aquest nou sistema, es garanteix 
un control directe per part de l’Ajuntament. A més, cal tenir en compte que es va 
detectar que qui subministrava els productes de neteja a l’empresa era l’Ajuntament, 
quan per contracte els havia d’adquirir l’empresa directament. 
 
La Sra. Rivas vol saber quina serà la línia de l’equip de govern, ja què l’any que ve 
finalitza el contracte amb l’altra empresa de serveis de neteja, en el sentit de si també 
subrogaran el personal. 
 
El Sr. Bartis respon que se’n parlarà quan toqui, encara queda temps. 
 
El Sr. Alcalde afegeix que evidentment s’haurà de fer una valoració del funcionament 
per la prestació directa del servei, però en tot cas encara queden uns quants mesos 
per a decidir. 
 
La Sra. Rivas vol que puntualitzi si per decidir vol dir un lot, o bé tot el servei de 
neteja d’edificis municipals. 
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El Sr. Alcalde respon que per a decidir si també es presta el servei directament de 
l’altre lot, el qual finalitza el mes de març, ja es valorarà. 
 
La Sra. Rivas pregunta si podria ser que una part dels edificis municipals fossin 
netejats per una empresa, i d’altres per personal de l’Ajuntament. 
 
El Sr. Alcalde respon que difícilment: si la valoració és positiva s’optarà també per 
prestar el servei directament de l’altre lot, que és el més probable. 
 
Tot seguit, cedeix la paraula a la senyora Rosa Maria Melero Agea, Secretària General, 
qui fa una lectura de la proposta que se sotmet a Ple: 
 
“En sessió plenària del dia 9 de novembre de 2010 es va aprovar inicialment el 
Pressupost General de la Corporació per a l’ exercici 2011 juntament amb els seus 
annexes, entre ells l’ annex de personal, i també es va aprovar la plantilla de personal 
i la relació de llocs de treball. 
 
En sessió plenària del dia 14 de desembre de 2010 es van resoldre les reclamacions 
presentades per la Sra. Alsina i es va aprovar definitivament el pressupost, d’acord 
amb el que disposa l’article 169.1 del real Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel 
qual s’aprova el text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals. I de 
conformitat amb l’article 169.3 del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, es 
procedeix a la seva publicació, resumit per capítols, en el Butlletí Oficial de la Província 
de Girona número 246, de data 27 de desembre de 2010,  publicant-se també en el 
mateix butlletí la plantilla de personal de l’ Ajuntament de Celrà per a l’ exercici 2011. 
 
Un cop finalitzat el contracte administratiu amb l’empresa Neteges Celrà CJ, SC, en 
data 31 de juliol de 2011, l’Ajuntament ha subrogat el personal de neteja que venia 
prestant els seus serves a l’empresa, amb efectes a partir del dia 1 de setembre de 
2011, com a conseqüència de prestar el servei de neteja directament i pel qual no es 
disposa de personal suficient en la plantilla de personal laboral de la Corporació. 
És per la qual cosa que és d’interès d’aquest Ajuntament crear 4 places de netejadores 
i la creació dels seus respectius llocs de treball en la relació de llocs de treball, com a 
conseqüència de les quatre treballadores subrogades. 
 
Alhora també és d’interès de la Corporació suprimir la plaça de cap de serveis a la 
comunitat, personal eventual. 
 
Vist l’ article 27 del Decret 214/1990, de 30 de juliol, pel qual s’ aprova el Reglament 
del personal al servei de les entitats locals de Catalunya, de conformitat amb el qual la 
plantilla es pot modificar amb posterioritat a l’ aprovació del pressupost durant l’ any 
de la seva vigència, per respondre a l’ establiment de nous serveis, per a l’ ampliació, 
supressió o millora dels existents que no admetin demora per a l’ exercici següent, 
com també si respon a criteris d’ organització administrativa interna. 
 
Vist l’ article 28.2 del Decret 214/1990, de 30 de juliol, pel qual s’ aprova el 
Reglament del personal al servei de les entitats locals de Catalunya, el qual estableix 
que la modificació de la plantilla no requereix la publicació de tota la plantilla sinó 
únicament la de l’ abast concret de la modificació esmentada. 
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De conformitat amb l’article 15.1.d) de la Llei 30/1984, de 2 d’agost, de Mesures per 
la Reforma de la Funció Pública, s’assenyala que la creació de llocs de treball es 
realitzarà a través de les relacions de llocs de treball. 
 
I vista la competència del Ple, d’ acord amb l’ article 22.2.i) de la Llei 7/1985, de 2 d’ 
abril, Reguladora de les Bases de Règim Local, segons redacció donada per la Llei 
11/1999, d’ 11 d’ abril i Llei 57/2003, de 16 de desembre, de mesures per la 
modernització del govern local. 
 
Per tot l’ exposat, es proposa al Ple l’ adopció del següent  

 
 

A C O R D  
 
 

Primer.- Modificar la plantilla de personal per a l’exercici 2011, mitjançant la creació 
de 4 places de netejadores, resultant el número total de places a aquesta categoria les 
que tot seguit s’indiquen: 
 
Personal laboral fix 
 
Categoria laboral         Grup Núm. Places  Núm. vacants 
 
Grup E 
  
Netejador/a    E        6          4 
 
 
Publicar la modificació de la plantilla aprovada mitjançant anunci al Butlletí Oficial de 
la Província i en el Diari Oficial de la Generalitat Catalunya i trametre’n còpia a l’ 
Administració de l’ Estat i al Departament de Governació de la Generalitat de 
Catalunya. 
 
I mitjançant la supressió de la plaça de cap de serveis a la comunitat, personal 
eventual. 
 
Segon.- Aprovar la modificació de la relació de llocs de treball de la Corporació 
(modificació 1/11) per a la creació dels 4 llocs de treball de netejadores, adscrits/es en 
l’àmbit de manteniment de l’àrea de Servei de manteniment del territori. 
 
I aprovar la supressió del lloc de treball de director/a de l’àrea de serveis a la comunitat. 
 
Procedir a donar-ne l’ oportuna publicitat, de conformitat amb la legislació vigent.” 
 
 
La proposta, un cop sotmesa a votació, és aprovada majoria absoluta. 
 
Vots a favor (6): 
 
GM CUP: senyor Daniel Cornellà Detrell, senyor Josep Bartis Fàbrega i senyora 
Meritxell Martin Rovira. 
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GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernandez Tatjé, senyor Magno Remo Maneu Marcos i 
senyora Susana Pascual Pozo. 
 
Vots en contra (5): 
 
GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyor Josep Maria Bote Martín 
i senyora Mariona Carolà Vilà. 
 
GM CiU: senyor Albert Puig Boada i senyora Neus Matamala Lopez. 
 
 
4. APROVACIÓ DEFINITIVA DEL PROJECTE D’OBRA ORDINÀRIA 
MUNICIPAL TITULAT “REFORMA DE LA TORRE DESVERN DE CELRÀ”. 
 
El senyor Alcalde-President, Daniel Cornellà Detrell, cedeix la paraula al regidor de 
territori i primer Tinent d’Alcalde Sr. Gerard Fernandez, a fi de què expliqui la 
proposta: en data 10 de maig es va aprovar inicialment el projecte d’obra de reforma 
de la Torre Desvern de Celrà, a continuació es va exposar en informació pública, 
durant aquest període no es va presentar cap al·legació, i es va presentar al 
Departament de Cultura i a les empreses subministradores, a fi de què informessin 
sobre possibles inconvenients o millores del projecte. 
 
La comissió del Departament de Cultura va aprovar el projecte, amb dos 
condicionants: en primer lloc, que les travesses de fusta han de tenir un tractament 
que no es degradi i que tendeixin a assimilar-se amb els colors del castell. El segon 
condicionant, que no és vinculant, és que es realitzi un escalonament del sostre. 
Pel què fa al primer punt, s’aconseguirà utilitzant una pintura especial i sense tapar els 
porus, i pel què fa al segon punt, al no ser vinculant s’anirà desenvolupant a mesura 
que es vagi desenvolupant el projecte i així els tècnics decidiran la millor forma de 
portar a terme l’escalonament del sostre. 
 
Havent estat aprovat pel Departament de Cultura, es proposa la seva aprovació 
definitiva. 
 
El Sr. Alcalde cedeix la paraula al Sr. Albert Puig, qui recorda al Sr. Fernandez que en 
el ple del 10 de maig el GM d’ICelrà-AM, aleshores a l’oposició, hi va votar en contra i 
li pregunta que què ha canviat per aquest canvi d’opinió. 
 
El Sr. Fernandez respon que el què ha canviat és que es farà una divisió entre 
pròpiament la Torre Desvern i els coberts, i treballaran en donar utilitat als coberts 
amb un projecte que tenen, i tot i que s’estigui remodelant, procuraran encabir el 
màxim nombre de projectes que tenen pensats. Aquest projecte val 60.000€, i 
l’Ajuntament no està en condicions de fer més projectes que aquest que ja hi ha, per 
tant, es tirarà endavant aquest, intentant encabir el màxim d’utilitats possibles a les 
condicions imposades pel projecte. 
 
La Sra. Montse Rivas indica que li sorprèn, perquè en el ple del 10 de maig el Sr. 
Fernandez va dir que aquest projecte no s’adaptava als projectes d’ICelrà-AM. 
 
El Sr. Fernandez respon que tal i com acaba de dir, han definit unes finalitats per als 
coberts, ja què aquests donen més metres quadrats per a poder utilitzar, i dins el pla 
d’austeritat, no es pot encarregar un altre projecte havent costat aquest 60.000€: per 
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tant, s’hauran d’encabir els projectes que els membres de l’equip de govern tenien 
pensat en el projecte existent i que ara s’aprova definitivament: és una qüestió 
d’estalvi. 
 
El Sr. Alcalde afegeix que en un context com aquest de crisi econòmica, l’Ajuntament 
no pot renunciar a un projecte com aquest, que ja està fet i pagat. Evidentment, 
consideren que es va fer el projecte tècnic sense tenir clar el què hi volia fer l’anterior 
equip de govern, però com que ja està fet i pagat, l’actual equip de govern adaptarà 
els seus projectes al projecte tècnic existent, és una qüestió d’estalvi i de no poder 
efectuar una nova despesa d’aquestes característiques en el context actual.   
 
La Sra. Rivas afegeix que aquesta rehabilitació, com qualsevol altra en un edifici 
d’aquestes característiques, té unes limitacions en el sentit de què s’han de respectar 
arcs, parets, etc., havent-se de preservar les parets i elements d’interès històric.  
 
El Sr. Fernandez respon que, sense voler allargar massa el tema, vol remarcar que, 
per exemple, des de la Generalitat, han aprovat el projecte, però el que no han admès 
és la utilització del ferro-cortex, suposant un canvi en el projecte i un estalvi 
considerable. 
 
El senyor Alcalde-President, Daniel Cornellà Detrell, cedeix la paraula a la senyora 
Rosa Maria Melero Agea, Secretària General, qui fa una lectura de la proposta que se 
sotmet a Ple: 
 
“ANTECEDENTS DE FET 
 
1.- En sessió ordinària del Ple de la Corporació de data 10 de maig de 2011 es va 
aprovar inicialment el projecte d’obra ordinària municipal titulat “Reforma de la Torre 
Desvern de Celrà”, redactat per l’arquitecte Sr. Ramon Ripoll i amb un pressupost 
total de 1.258.588,46 Euros, IVA exclòs  (1.485.134,38 Euros, IVA inclòs). 
 
Les obres definides en el projecte consisteixen en la restauració de la Torre Desvern, 
que a grans trets són les següents: 
 

- Restaurar i recuperar la volumetria original de la torre del s. XII. 
- Conservar i millorar l’organiztació interior de l’edifici gòtic situat a la part est de 

la torre del s. XV. 
- Conservar i fer una intervenció mínima de les textures i elements 

arquitectònics, constructius i estructurals existents. 
- Conservar i protegir l’entorn de l’edifici com a zona verda. 

 
2.- Es va sotmetre a informació pública, mitjançant anunci publicat al BOP de Girona 
número 103 de 30 de maig de 2011, DOGC núm.  5900 de 15 de juny de 2011 i al 
tauler d’anuncis de la corporació, podent presentar al.legacions durant el termini de 
30 dies hàbils, a comptar des de l’endemà de l’última de les publicacions de l’anunci al 
BOP i al DOGC. Simultàniament es va sotmetre a informe del Departament de Cultura 
de la Generalitat de Catalunya i a les empreses subministradores de serveis ( 
Telefònica Espanya SAU, Gas Natural SDG SA,  Fecsa Endesa i Prodaisa). 
 
3.- Durant el període d’informació pública no s’han presentat al.legacions al projecte 
d’obra ordinària municipal titulat “Reforma de la Torre Desvern de Celrà”. 
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4.- En data 20 de juny de 2011, registre d’entrada municipal núm. 1.584, el 
Departament de Cultura de la Generalitat sol·licita informe tècnic municipal, el qual es 
va trametre en data 4 de juliol de 2011, registre de sortida municipal núm. 1.523.  
 
5.- En data 29 d’agost de 2011, registre d’entrada municipal núm. 2.255, el 
Departament de Cultura de la Generalitat de Catalunya ens fa tramesa de l’acord de la 
Comissió Territorial de Patrimoni, adoptat en sessió de data 29 de juliol de 2011, 
mitjançant el qual s’acorda per unanimitat aprovar el Projecte d’obra ordinària titulat 
“Reforma de la Torre Desvern de Celrà” amb el següent condicionant: “Que les barres 
de fusta de la torre permetin l’envelliment no ruïnós i que tendeixi cap al gris, 
prescindint del folrat de planxa d’acer corten. I suggereix solucionar l’escalonament 
del sostre (...)” 
 
6.- En data 2 de setembre de 2011, registre municipal d’entrada núm. 2.298, 
l’arquitecte redactor del projecte, Sr. Ramon Ripoll, presenta un annex al projecte el 
qual es transcriu a continuació: 
 
“Vincular aquesta condició de les barres de fusta de la torre que permeti l’envelliment  
no ruïnós i que tendeixi cap al gris prescindint del folrat de plana d’acer corten al 
Projecte de reforma de la Torre Desvern de Celrà. 
 
Això es portarà a terme tractant la fusta amb un tiny natural que la protegeixi del 
medi ambient i que no tapi el poro de la fusta la cosa permetrà el doble efecte de 
mantenir la fusta en estat no ruïnós i possibilitar que l’ambient natural envelleixi la 
fusta en els tons grisos desitjats per tal d’integrar-se visualment a la resta de 
l’edificació de pedra grisa. 
 
Respecte al suggeriment que fa la comissió de solucionar l’escalonament de la 
coberta, al no ser vinculant, es un aspecte que es tractarà de suavitzar aquest 
escalonament de la coberta de la torre “in situ” en la direcció de les obres de 
reforma.” 
 
FONAMENTS DE DRET 
 
1.- Atès que el tràmit procedent és el de l’aprovació definitiva del projecte, d’ acord 
amb el que disposa l’ article 37 del Decret 179/1995, de 13 de juny, pel qual s’ aprova 
el Reglament d’ obres, activitats i serveis dels ens locals de Catalunya. 
 
2.- Atès que l’ acord d’ aprovació definitiva del projecte s’ ha de publicar al Butlletí 
Oficial de la Província de Girona, en el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya  i s’ 
ha d’ inserir al tauler d’ anuncis de la Corporació, de conformitat amb el que disposa l’ 
article 38.2 del Decret 179/1995, de 13 de juny, pel qual s’ aprova el Reglament d’ 
obres, activitats i serveis dels ens locals de Catalunya. 
  
3.- Per tot l’exposat, i de conformitat amb el què disposen els articles 37 i següents 
del Decret 179/1995, de 13 de juny, pel qual s’aprova el Reglament d’obres, activitats 
i serveis dels ens locals 
 
I vista la competència del Ple en el supòsit que ens ocupa, de conformitat amb el que 
disposa l’article 22.2.ñ) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases de 
Règim Local, segons redacció donada per la Llei 11/1999, de 21 d’abril, i Llei 57/2003, 
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de 16 de desembre, de mesures per la modernització del govern local, l’Alcaldia 
proposa al  Ple de la Corporació l’adopció del següent: 
 

A C O R D 
 
Primer.- Aprovar definitivament el projecte d’obra ordinària municipal titulat 
“Reforma de la Torre Desvern de Celrà”, redactat per l’arquitecte Sr. Ramón Ripoll i 
amb un pressupost total de 1.258.588,46 Euros, IVA exclòs  (1.485.134,38 Euros, IVA 
inclòs). 
 
Segon.- Publicar el present acord mitjançant un anunci al Butlletí Oficial de la 
Província de Girona, al Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya i al tauler d’anuncis 
de la Corporació Local. 
  
Tercer.- Comunicar el present acord a la Direcció General del Patrimoni Cultural del 
Departament de Cultura i a l’arquitecte redactor del projecte.” 
 
La proposta, un cop sotmesa a votació, és aprovada per unanimitat. 
 
Vots a favor (11): 
 
GM CUP: senyor Daniel Cornellà Detrell, senyor Josep Bartis Fàbrega i senyora 
Meritxell Martin Rovira. 
 
GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernandez Tatjé, senyor Magno Remo Maneu Marcos i 
senyora Susana Pascual Pozo. 
 
GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyor Josep Maria Bote Martín 
i senyora Mariona Carolà Vilà. 
 
GM CiU: senyor Albert Puig Boada i senyora Neus Matamala Lopez. 
 
 
5. RESOLUCIÓ DE RECURSOS DE REPOSICIÓ INTERPOSATS CONTRA 
L’APROVACIÓ DEFINITIVA DEL PROJECTE D’OBRA ORDINÀRIA MUNICIPAL 
TITULAT “URBANITZACIÓ DEL CARRER CABANYA, ENTRE ELS CARRERS 
ARENY I AUMET”. 
 
El senyor Alcalde-President, Daniel Cornellà Detrell, cedeix la paraula al Primer Tinent 
d’Alcalde i regidor de Territori Sr. Gerard Fernandez Tatjé, el qual explica que el 10 de 
desembre de 2010 es va aprovar inicialment el projecte d’urbanització del Carrer 
Cabanya: es van presentar algunes al·legacions, les quals varen ésser desestimades. 
S’han presentat tres recursos de reposició contra l’aprovació definitiva del projecte: 
dos es basen en valorar com a sòl urbà en comptes de sòl rural a fi d’obtenir una 
major indemnització econòmica, i el tercer recurs sol·licita l’expropiació de la totalitat 
d’un cobert que quedava partit pel projecte. 
Els informes tècnics han proposat desestimar els recursos, pels motius que el que 
propi acord recull. 
 
Tot seguit, cedeix la paraula a la senyora Rosa Maria Melero Agea, Secretària General, 
qui fa una lectura de la proposta que se sotmet a Ple: 
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“1.- En sessió ordinària del Ple de la Corporació de data 14 de desembre de 2010 es 
va aprovar inicialment el projecte d’obra ordinària municipal titulat “urbanització del 
carrer Cabanya, entre els carrers Areny i Aumet”, redactat pels tècnics municipals i 
amb un pressupost total de 1.606.602,50 Euros, IVA exclòs  ( 1.863.658,90 Euros, 
IVA inclòs), i que desglossat per fases respon al següent pressupost: 
 

• Fase 1: 628.747,85 Euros, IVA exclòs (729.347,51 Euros, IVA inclòs) 
• Fase 2: 612.409,77 Euros, IVA exclòs (710.395,34 Euros, IVA inclòs) 
• Fase 3: 365.444,88 Euros, IVA exclòs (423.916,06 Euros, IVA inclòs). 

 
2.- Es va sotmetre a informació pública, mitjançant anunci publicat al BOP de Girona 
número 246 de 27 de desembre de 2010, DOGC núm.  5784 de 28 de desembre de 
2010 i al tauler d’anuncis de la corporació, podent presentar al.legacions durant el 
termini de 30 dies hàbils, a comptar des de l’endemà de l’última de les publicacions de 
l’anunci al BOP i al DOGC. I es va notificar l’acord a les persones directament 
afectades. Simultàniament es va sotmetre a informe de l’Agència Catalana de l’Aigua i 
a les empreses subministradores de serveis ( telefònica espanya, gas natural,  endesa 
distribución electrica, SL, prodaisa,). 
 
3.- Durant el període d’informació pública va presentar al.legacions la Sra. A.V.R. ( 21 
de gener de 2011, registre d’entrada municipal número 171), Sr. P.S.V. ( 27 de gener 
de 2011, registre d’entrada municipal número 250); el Sr. J.F.V. i la Sra. C.N.B. ( 27 
de gener de 2011, registre d’entrada municipal número 251); Sra. N.B. i Sr. M.B. ( 27 
de gener de 2011, registre d’entrada municipal número 245) 
 
4. En sessió plenària de data 12 d’abril de 2011 es varen resoldre les al·legacions 
formulades durant el període d’informació pública, incorporant-se en el projecte d’obra 
ordinària les al·legacions estimades, es va aprovar definitivament el projecte i es va 
procedir a la seva publicació en el BOP de Girona número 93, de data 16 de maig de 
2011, en el DOGC número 5885, de data 24 de maig de 2011, en el tauler d’edictes 
de la Corporació i es va procedir a notificar l’acord a les persones directament 
afectades per l’acord. 
 
5.- Contra l’acord d’aprovació definitiva del projecte d’obra ordinària han presentat 
recurs de reposició la Sra. A.V.R. ( 7 de juny, registre d’entrada municipal número 
1478 ), el Sr. J.F.V. i la Sra. C.N.B. ( certificat administratiu de data 25 de juny de 
2011, registre d’entrada municipal número 1664 ) i Sr. P.S.V. ( certificat administratiu 
de data 23 de juny de 2011, registre d’entrada municipal número 1665). 
 
El Sr. J.F.V. i Sra. C.N.B. han interposat el recurs el dia 25 de juny de 2011, un dia 
després de la expiració del plaç per interposar el recurs de reposició ja que l’acord 
plenari del dia 12 d’abril de 2011 va ésser publicat, la seva última publicació en un 
diari oficial, el dia 24 de maig de 2011 en el DOGC i degudament notificat en dies 
anteriors al 24 de maig ( 10 de maig pels Srs. J.F. i C.N., i 11 de maig a la Sra. L.C. -
advocada i representant  dels Srs. J.F.V. i C.N.). 
 
6.- En data 7 de setembre de 2011 emet informe l’arquitecta municipal, el qual 
serveix de motivació al present acord. I en la mateixa data la Secretària de la 
Corporació posa de manifest que tot i la procedència d’ inadmissió  del recurs 
potestatiu de reposició interposat pel Sr. J.F.V. i la Sra. C.N.B. contra l’acord de Ple de 
data 12 d’abril de 2011 (amb la fonamentació jurídica que consta en el propi informe), 
ja que s’ha interposat fora de plaç, no hi ha inconvenient en que la Corporació resolgui 
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sobre el fons de l’assumpte ja que, de conformitat amb l’informe de l’arquitecta 
municipal, la proposta de resolució del recurs és en el mateix sentit que ja es va 
pronunciar el ple celebrat en sessió de data 12 d’abril de 2011. 
 
FONAMENTS DE DRET 
 
PRIMER.- Referent al recurs de reposició interposat per la Sra. A.V.R.: 
 

CONTINGUT 
 
El present recurs sol·licita una qüestió: 
 

En referència a l’article 23 de la Llei d’expropiació forçosa, sol·licita 
l’expropiació de la totalitat de la part de la finca ocupada per els coberts. 

 
RESPOSTA 
 
Es voluntat de la propietària l’aplicació de l’article 23 de la Llei d’expropiació 
forçosa, en aquest sentit l’Ajuntament hauria d’expropiar la franja de la 
propietat ocupada per la resta dels coberts i que fa façana al carrer Cabanya, 
quedant la finca afectada sense façana a carrer i per tan sent no edificable en 
la seva part nord al no disposar de façana a carrer. S’entén que aquesta 
circumstància no interessa a la propietat, i per tan s’estima l’al·legació en el 
sentit d’admetre que el fet que s’expropiï la part que està fora d’ordenació 
deixa inservible l’altra part de l’edificació, i per tant aquesta inevitablement 
s’ha d’enderrocar i indemnitzar a la propietat, però sense que aquesta 
indemnització tingui càrrega sobre el valor del sòl que no es troba fora 
d’ordenació i que la propietària mantindrà la seva propietat, de conformitat 
amb l’article 46 de la Llei d’expropiació forçosa. 
 
Per tant es valoren els m2 afectats que queden dins de la propietat de la Sra. 
A.V.. 
 
61,70 m2  superfície de cobert dins de la propietat 
340,91 €/m2  cost de construcció segons pressupost aportat per la pròpia 

interessada. 
 
61,70 €/m2 x 340,91 €/m2 = 21.034,15 € 
 
Aquesta modificació de projecte s’inclou en l’Annex 1, on figura la fitxa 
modificada de la propietat de la Sra. Ana Vicente i la modificació del quadre 
d’indemnitzacions, on figurarà la quantitat de 21.034,15 €. 
 

Per tant, es proposa estimar el recurs en els termes abans indicats. 
 
SEGON.- Referent al recurs de reposició interposat pel Sr. P.S.V.: 
 

CONTINGUT 
 
El present recurs sol·licita un seguit de 2 qüestions: 
 

En referència a la valoració de la finca del Sr. P.S.V. 



  Acta 10/2011
  13 de setembre de 2011 

 15 

 com a sòl urbà consolidat a 179,17 €/m2 i la justificació de la valoració. 
 
 
RESPOSTA 
 
En la valoració de les finques afectades pel projecte d’obra ordinària municipal 
titulat  “Urbanització del carrer de la Cabanya entre els c/ de l’Areny i c/ 
Aumet”, s’ha considerat que segons l’article 12.2.b del RDL de la Llei 2/2008, 
de 20 de juny, pel qual s’aprova el text refós de la llei del sòl, estem davant 
d’un sòl considerat com a rural, ja que no compleix les condicions que marca 
l’article 12.3 del RDL de la Llei 2/2008 per considerar-lo com a urbanitzat, al no 
contar amb les dotacions i els serveis requerits o que puguin comptar amb ells 
només amb obres de connexió. Segons la resposta a l’al·legació del 27 de 
gener de 2011, ja s’argumentava que l’estat actual del carrer i les actuacions a 
realitzar eren les següents: 
 

• Sanejament: actualment el carrer de la Cabanya disposa només 
de xarxa de fecals. El projecte preveu la substitució de part 
d’aquesta xarxa, i la instal·lació de xarxa de pluvials nova en tot 
el tram entre el carrer de l’Areny i el carrer Aumet. 

 
• Aigua: actualment el carrer de la Cabanya només disposa de 

xarxa en el tram entre el carrer Germans Sabat i el carrer Aumet, 
o sigui en un 50 % de la seva longitud, a més aquesta instal·lació 
es troba fet amb un tub de FcØ80, per tan aquesta és obsoleta 
en el seu material i en el seu diàmetre. El projecte preveu la 
instal·lació nova de tota la xarxa d’aigua amb PEØ125 entre el 
carrer de l’Areny i el carrer Aumet. 

 
• Baixa Tensió: actualment ja es disposa d’instal·lació de BT en el 

carrer Cabanya. Totes les línies són aèries. El projecte preveu el 
soterrament de totes les línies de BT entre el carrer de l’Areny i 
el carrer Aumet. 

 
• Telecomunicacions: actualment només hi ha un tram de 35 

metres de línia telefònica aèria. El projecte preveu la instal·lació 
soterrada de la línia entre carrer de l’Areny i el carrer Aumet, 
amb un total de 760 metres. 

 
• Enllumenat públic: actualment el carrer de la Cabanya no disposa 

d’enllumenat públic. El projecte preveu la instal·lació de 
l’enllumenat públic, tan amb el cablejat soterrat, com amb les 
lluminàries. 

 
Per tan, s’ha de valorar el sòl segons marca l’article 23 del RDL de la Llei 
2/2008, de 20 de juny, pel qual s’aprova el text refós de la llei del sòl. El valor 
que hi ha en el quadre d’afectacions del projecte de 4 euros/m2 és el correcte. 
Les finques considerades com a sòl urbanitzat i valorades a 179,17 €/m2 fan 
front a la Carretera Palamós i per tan disposen de tots els serveis per ser 
considerades com a urbanitzades segons marca l’article 12.3 del DL de la Llei 
2/2008. 
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En referència a les al·legacions presentades de data 27 de gener de 2011 es 
considera que la resposta adjuntada a l’aprovació definitiva del projecte és 
suficientment argumentada. 
 

Per tant, es proposa desestimar el recurs. 
 
TERCER.- Referent al recurs de reposició interposat pel Sr. J.F.V. i la Sra.C.N.B.: 
 

CONTINGUT 
 
El present recurs sol·licita un seguit de 2 qüestions: 
 

En referència a la classificació de la part de la finca afectada com a sòl urbà 
i la valoració justificada de la finca.  
Es reitera en les al·legacions formulades durant el període d’informació 
pública de l’aprovació inicial. 

 
RESPOSTA 
 
En la valoració de les finques afectades pel projecte d’obra ordinària municipal 
titulat  “Urbanització del carrer de la Cabanya entre els c/ de l’Areny i c/ 
Aumet”, s’ha considerat que segons l’article 12.2.b del RDL de la Llei 2/2008, 
de 20 de juny, pel qual s’aprova el text refós de la llei del sòl, estem davant 
d’un sòl considerat com a rural, ja que no compleix les condicions que marca 
l’article 12.3 del RDL de la Llei 2/2008 per considerar-lo com a urbanitzat, al no 
contar amb les dotacions i els serveis requerits o que puguin comptar amb ells 
només amb obres de connexió. Segons la resposta a l’al·legació del 27 de 
gener de 2011, ja s’argumentava que l’estat actual del carrer i les actuacions a 
realitzar eren les següents: 
 

• Sanejament: actualment el carrer de la Cabanya disposa només 
de xarxa de fecals. El projecte preveu la substitució de part 
d’aquesta xarxa, i la instal·lació de xarxa de pluvials nova en tot 
el tram entre el carrer de l’Areny i el carrer Aumet. 

 
• Aigua: actualment el carrer de la Cabanya només disposa de 

xarxa en el tram entre el carrer Germans Sabat i el carrer Aumet, 
o sigui en un 50 % de la seva longitud, a més aquesta instal·lació 
es troba fet amb un tub de FcØ80, per tan aquesta és obsoleta 
en el seu material i en el seu diàmetre. El projecte preveu la 
instal·lació nova de tota la xarxa d’aigua amb PEØ125 entre el 
carrer de l’Areny i el carrer Aumet. 

 
• Baixa Tensió: actualment ja es disposa d’instal·lació de BT en el 

carrer Cabanya. Totes les línies són aèries. El projecte preveu el 
soterrament de totes les línies de BT entre el carrer de l’Areny i 
el carrer Aumet. 

 
• Telecomunicacions: actualment només hi ha un tram de 35 

metres de línia telefònica aèria. El projecte preveu la instal·lació 
soterrada de la línia entre carrer de l’Areny i el carrer Aumet, 
amb un total de 760 metres. 
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• Enllumenat públic: actualment el carrer de la Cabanya no disposa 

d’enllumenat públic. El projecte preveu la instal·lació de 
l’enllumenat públic, tan amb el cablejat soterrat, com amb les 
lluminàries. 

 
Per tan, s’ha de valorar el sòl segons marca l’article 23 del RDL de la Llei 
2/2008, de 20 de juny, pel qual s’aprova el text refós de la llei del sòl. El valor 
que hi ha en el quadre d’afectacions del projecte de 4 euros/m2 és el correcte. 
Les finques considerades com a sòl urbanitzat i valorades a 179,17 €/m2 fan 
front a la Carretera Palamós i per tan disposen de tots els serveis per ser 
considerades com a urbanitzades segons marca l’article 12.3 del RDL de la Llei 
2/2008. 
 
En referència a les al·legacions presentades de data 27 de gener de 2011 es 
considera que la resposta adjuntada a l’aprovació definitiva del projecte és 
suficientment argumentada. 

 
Per tant, es proposa desestimar el recurs. 
 
 
Per tot l’exposat, i de conformitat amb el que disposen els articles 89.5, 113 i 117 de 
la Llei 30/1992, de 26 de novembre, de Règim Jurídic de les Administracions Públiques 
i del Procediment Administratiu Comú. 
 
I Vista la competència del Ple en el supòsit que ens ocupa, de conformitat amb el que 
disposa l’article 22.2.ñ) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases de 
Règim Local, segons redacció donada per la Llei 11/1999, de 21 d’abril, i Llei 57/2003, 
de 16 de desembre, de mesures per la modernització del govern local, es proposa al 
Ple de la Corporació l’adopció del següent 
 

A C O R D 
 
PRIMER.- ESTIMAR el recurs de reposició interposat per la Sra. A.V.R. contra l’acord 
de Ple de data 12 d’abril de 2011, pel qual s’aprova definitivament el projecte d’obra 
ordinària municipal titulat “urbanització del carrer Cabanya, entre els carrers Areny i 
Aumet”, en el sentit expressat en la part expositiva del present acord. 
 
SEGON.- DESESTIMAR els recursos de reposició interposats per la Sra. L.C., en 
representació dels Sr. J.F.V. i la Sra. C.N.B. i en representació del Sr. P.S.V. contra 
l’acord de Ple de data 12 d’abril de 2011, pel qual s’aprova definitivament el projecte 
d’obra ordinària municipal titulat “urbanització del carrer Cabanya, entre els carrers 
Areny i Aumet”, pels motius expressats en la part expositiva del present acord. 
 
TERCER.- NOTIFICAR el present acord municipal a la Sra. A.V.R. al Sr. J.F.V., a la 
Sra. C.n.B., al Sr. P.s.V. i a la Sra. L.C..” 
 
 
La proposta, un cop sotmesa a votació, és aprovada per unanimitat. 
 
Vots a favor (11): 
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GM CUP: senyor Daniel Cornellà Detrell, senyor Josep Bartis Fàbrega i senyora 
Meritxell Martin Rovira. 
 
GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernandez Tatjé, senyor Magno Remo Maneu Marcos i 
senyora Susana Pascual Pozo. 
 
GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyor Josep Maria Bote Martín 
i senyora Mariona Carolà Vilà. 
 
GM CiU: senyor Albert Puig Boada i senyora Neus Matamala Lopez. 
 
 
6. ACCEPTACIÓ DE LA SUBVENCIÓ CONCEDIDA PEL DEPARTAMENT 
D’ENSENYAMENT PER L’ESCOLARITZACIÓ D’INFANTS D’ENTRE 4 I 18 ANYS A 
L’ESCOLA MUNICIPAL DE DANSA DE CELRÀ, PER AL CURS 2010-2011. 
 
El senyor Alcalde-President, Daniel Cornellà Detrell, cedeix la paraula al regidor 
d’educació i de règim interior Sr. Josep Bartis, el qual comenta que en virtut del 
conveni amb la Generalitat, l’Ajuntament va sol·licitar una subvenció pel funcionament 
de l’escola de dansa, pels alumnes d’entre 4 i 18 anys: l’acceptació de la subvenció ha 
de passar per ple, i la subvenció que s’accepta és per import de 25.800€, a raó de 
300€ per infant. 
 
El Sr. Bartis vol remarcar l’atzucac que ha provocat el govern de la Generalitat de 
Convergència i Unió, i la deslleialtat institucional que aquest ha tingut amb els 
ajuntaments, en retallar 100€ respecte el què estava pactat (400€ per alumne): 
s’entén que es retallin coses en aquest context de crisi, però no entenen com poden 
retallar una qüestió que ja havia estat pactada i aprovada: les activitats s’organitzen 
en funció de la previsió d’ingressos que es té, però a hores d’ara no hi ha marge de 
maniobra per a solucionar la situació.  
 
Si s’hagués efectuat el pagament que s’havia pactat, l’Ajuntament hauria rebut 
34.400€, o sigui que amb aquesta retallada l’Ajuntament de Celrà ha deixat de 
percebre 8.600€ per a l’escola de dansa. El Sr. Bartis afegeix que, tot i que no és 
oficial, estan pendents de rebre la notificació de la retallada de la Generalitat en el 
mateix sentit, pel què fa a les escoles bressol, tal i com s’ha pogut veure a la premsa 
aquests dies: el mòdul de 1.800€ serà de 1.600€, també amb caràcter retroactiu, i per 
tant, amb efectes sobre el curs ja acabat 2010-2011. 
 
Tot això, afegit als deutes que per diversos conceptes té la Generalitat amb 
l’Ajuntament, posa a la corporació en una situació difícil econòmicament, i ja sobre la 
base del mal finançament que pateixen les corporacions locals. 
 
El regidor Sr. Albert Puig precisa que aquests deutes ja vénen d’abans del novembre, 
per la qual cosa hi ha altres partits que tampoc han complert les condicions que 
havien de complir. 
 
El Sr. Bartis respon que simplement està fent un anàlisi de la situació actual: de la 
manca de tacte i d’ètica que hi ha hagut en retallar uns ingressos del curs ja tancat. 
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La regidora Sra. Montse Rivas vol saber quines actuacions ha portat a terme l’equip de 
govern per anar a parlar amb el delegat d’Ensenyament sobre aquest assumpte, tant 
pel què fa a l’escola de dansa, les escoles bressol o l’escola de música. 
 
El Sr. Bartis respon que estan a l’espera del què responguin les entitats 
municipalistes, que són les que han negociat aquests termes amb la Generalitat, que 
per això l’Ajuntament paga la seva quota. Tot i això, la decisió de la Generalitat ja 
està presa i per tant no hi ha marge de maniobra per a negociar. 
 
La Sra. Rivas comenta que no troba bé aquesta passivitat i que val la pena anar a 
trucar portes, i anar a parlar amb el Delegat d’ensenyament, que tot i que sap el 
problema que hi ha, val la pena que ho sàpiga de primera mà, ja què el problema el 
tenim aquí i no als despatxos de Barcelona de les entitats municipalistes. 
 
El Sr. Bartis pregunta a la Sra. Rivas si pensa realment que podran aconseguir alguna 
cosa amb aquesta reunió. 
 
La Sra. Rivas li respon que no hi compta, però el delegat sabria de primera mà la 
problemàtica. 
 
El Sr. Bartis afegeix que des de l’equip de govern faran totes les actuacions 
necessàries, i parlaran amb les entitats municipalistes i amb el Departament, però no 
es pot comptar amb què a l’Ajuntament de Celrà li donaran els diners que ha deixat de 
rebre i els altres ajuntaments no. 
 
Tot seguit, el Sr. Alcalde cedeix la paraula a la senyora Rosa Maria Melero Agea, 
Secretària General, qui fa una lectura de la proposta que se sotmet a Ple: 
 
“ANTECEDENTS DE FET 
 
1.- En data 9 de novembre de 2011, registre sortida municipal número 2609, es va 
sol·licitar al Departament d’Educació la subvenció per al sosteniment de l’escola de 
dansa de titularitat de la Corporació, per al curs 2010-2011. 
 
2.- En data 27 de juliol de 2011, registre d’entrada municipal número 2032, el 
Departament d’Ensenyament ens comunica la Resolució de la consellera 
d’ensenyament de 20 de juliol de 2011, per la qual s’atorguen subvencions a 
determinades corporacions locals titulars d’escoles de música i de dansa per al curs 
2010-2011, essent l’import atorgat a favor de l’Ajuntament de Celrà de 25.800 Euros, 
a raó de 300,00 euros per cada alumne d’edat compresa entre 4 i 18 anys 
escolaritzats. 
 
 
FONAMENTS DE DRET 
 
1.- L’article 74 de la Llei 12/2009, de 10 de juliol, d’educació, estableix que la creació 
de centres públics de titularitat de les administracions locals es fa per conveni. En el 
supòsit que ens ocupa la formalització del mencionat conveni es va dur a terme en 
data 20 d’octubre de 2010, amb efectes a partir del curs 2010-2011. 
 
I d’acord amb l’article 200.2 de la mateixa Llei, el Departament pot subvencionar 
ensenyaments de règim especial. 
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2.- De conformitat amb el que disposa la pròpia resolució de la consellera cal acord de 
Ple de la Corporació acceptant la subvenció concedida. 
 
Atès que és procedent acceptar l’esmentada subvenció. 
 
Per tot l’exposat, i de conformitat amb el que disposa la Llei 38/2003, de 17 de 
novembre, General de Subvencions, el Reial Decret 887/2006, de 21 de juliol, pel qual 
s’aprova el Reglament de la Llei 38/2003, de 17 de novembre, aquesta Alcaldia –
Presidència proposa al Ple l’adopció del següent: 
 

A C O R D 
 
Primer.- Acceptar la subvenció concedida pel Departament d’Ensenyament, 
mitjançant Resolució de la Consellera d’Ensenyament de data 20 de juliol de 2011, per 
import de 25.800 euros, en concepte de l’escolarització d’infants d’entre 4  i 18 anys 
a l’escola Municipal de Dansa de titularitat de l’Ajuntament de Celrà, per al curs 2010-
2011.  
 
Segon.- Comunicar el present acord al Departament d’ensenyament de la Generalitat 
de Catalunya. ” 
 
La proposta, un cop sotmesa a votació, és aprovada per unanimitat. 
 
Vots a favor (11): 
 
GM CUP: senyor Daniel Cornellà Detrell, senyor Josep Bartis Fàbrega i senyora 
Meritxell Martin Rovira. 
 
GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernandez Tatjé, senyor Magno Remo Maneu Marcos i 
senyora Susana Pascual Pozo. 
 
GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyor Josep Maria Bote Martín 
i senyora Mariona Carolà Vilà. 
 
GM CiU: senyor Albert Puig Boada i senyora Neus Matamala Lopez. 
 
 
7. PROPOSTA DE L’EQUIP DE GOVERN (ICELRÀ-AM I CUP), REFERIDA AL 
PROJECTE AUTOVIA A-2. 
 
El senyor Alcalde-President, Daniel Cornellà Detrell, cedeix la paraula al regidor Sr. 
Gerard Fernandez i Tatjé, primer tinent d’Alcalde i regidor de territori, qui explica que 
a l’any 2005, es va produir una expropiació forçosa per a construir el desdoblament de 
la Nacional II: a molts dels propietaris encara no se’ls ha indemnitzat i es presenta 
aquesta proposta al Ple per a donar recolzament a les persones que van haver de 
cedir les seves terres i encara no han rebut cap indemnització, i a més, determinats 
trams de l’autovia han quedat paralitzats i alguns dels propietaris han quedat sense 
poder accedir a les seves terres. 
 
Per tant, es vol demanar a l’Estat que pagui les indemnitzacions pendents, que repari 
els danys físics produïts a les finques, i en tercer lloc, que eliminin els obstacles que 



  Acta 10/2011
  13 de setembre de 2011 

 21 

impedeixen l’accés a algunes de les finques, i que tinguin en compte les demandes 
dels propietaris. A la Generalitat també es vol demanar que vetlli per a què es resolgui 
aquesta situació i per a què demani al govern central que les comarques gironines 
deixin d’estar a la cua de les inversions de l’Estat en la construcció de vies 
desdoblades lliures de pagament.  
 
El Sr. Alcalde cedeix la paraula al regidor Sr. Albert Puig, portaveu del grup municipal 
CIU, comenta que no entén que s’hagi de presentar una proposta d’aquestes 
característiques quan no beneficia directament a ciutadans/es de Celrà, sinó d’altres 
municipis, i que per tant, s’abstindran. 
 
El Sr. Fernandez vol aclarir que ell com a ciutadà preferiria no haver de circular per 
vies de pagament sinó –com a la resta de l’Estat- per autovies gratuïtes. 
 
El Sr. Puig recorda que en el ple de juliol el Sr. Fernandez va dir que els treballadors 
de Zapata, com que eren de Badalona i no de Celrà i aquest era el seu problema, per 
tant és una mica incongruent que ara es vulguin defensar qüestions de la Nacional II,  
quan hi ha una empresa a Celrà que ha efectuat acomiadaments i l’equip de govern no 
ha fet el mateix tracte. En aquest sentit es pot mirar l’acta del ple del mes de juliol. 
 
El Sr. Fernandez respon que ja pot mirar ara mateix l’acta ja què no ho va dir 
d’aquesta manera tant despectiva. 
 
Tot seguit, cedeix la paraula a la senyora Rosa Maria Melero Agea, Secretària General, 
qui fa una lectura de la proposta que se sotmet a Ple: 
 
“El projecte de l’Autovia A-2 va ser presentat com una infraestructura cabdal i bàsica 
pel desenvolupament econòmic del nostre Territori, i que la seva posada en marxa era 
una necessitat i un deure indefugible que s’havia d’assumir amb la màxima diligència. 
 
Així doncs, aquesta infraestructura que es va presentar sota l’empara  de la Llei 
d’Expropiació Forçosa, i des de l’any 2006 en què es van iniciar les actes d’ocupació, 
els pagesos i els propietaris  afectats no han pogut veure resolt el procés  tot i haver 
estat declarat d’urgència. 
 
La lenta execució de l’Autovia A-2 ha afectat el desenvolupament personal i 
professional de totes les persones expropiades, perquè se senten desemparades i 
víctimes d’una situació abusiva per part de l’ Administració, ja que han perdut les 
terres i els ingressos que els proporcionaven. 
 
L’abandonament de les obres al llarg del recorregut està ocasionant nombroses 
dificultats als pagesos  i  propietaris afectats,  perquè a més d’haver perdut part del 
seu patrimoni i els ingressos que n’obtenien, aquesta paralització ha comportat un 
trinxament a  les finques que agreuja encara més la gestió de les explotacions de la 
zona. Tampoc cal oblidar la incertesa en què viuen els afectats en no saber ni com ni 
quan els seran reposats els seus béns. 
 
Com a cas particular, en el cas del tram Medinyà- Orriols, sembla ser que 
l’administració ha decidit no executar-lo fins d’aquí uns anys, i això provoca un greu 
perjudici als afectats ja que queden totalment indefensos davant d’una administració 
que els ha destrossat les finques, que no els ha deixat explotar-les durant un llarg 
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temps –que encara dura-, que no els ha pagat la indemnització corresponent i que ara  
les vol retornar.   
 
Per tot això, es proposa al Ple de la corporació d’adopció del següent, 
 

A C O R D 
 

PRIMER.- Instar al Govern de l’Estat: 
 
1.- A pagar les indemnitzacions pendents i els interessos que l’Estat hagi contret amb 
cada persona expropiada per les obres de l’Autovia A-2, pel fet de no haver efectuat el 
pagament dins del termini legal, i a liquidar el tràmit de Mutus Acords amb els 
propietaris en els trams de l’Autovia on restin pendents. 

 
2. - Reparar o fer reparar els danys físics produïts a les finques (en els sistemes de 
reg,  en els camins que les obres hagin destruït o obstrueixin encara, en les obres de 
drenatge,...). 

 
3.- Pal·liar o eliminar els talussos que les obres han creat en alguns trams  perquè en 
cas de pluges poden provocar inundacions en terrenys agrícoles o propietats 
habitades. 

 
4.- Tenir en compte la demanda dels propietaris de finques ocupades temporalment, 
no expropiades, que reclamen tenir la garantia que recuperaran la finca tal i com 
estava abans de l’ocupació. 

 
5.- A reprendre les obres en els trams aturats, així com acabar la totalitat restant del 
desdoblament de la via entre Tordera i la Jonquera.  

 
 

SEGON.- Instar al Govern de la Generalitat de Catalunya: 
 

1.- A vetllar perquè es faci un acurat seguiment d’aquest procés expropiatori. 
 

2.- A que insti al Govern Central perquè les comarques gironines deixin d’estar a la 
cua de les vies desdoblades lliures de pagament en l’Estat espanyol. 
 
TERCER.- Comunicar l’aprovació aquest acord al Govern Espanyol, al Ministeri de 
Foment, a la Generalitat de Catalunya i a la Unió de Pagesos de Catalunya. ” 
 
 
La proposta, un cop sotmesa a votació, és aprovada per majoria absoluta. 
 
Vots a favor (6): 
 
GM CUP: senyor Daniel Cornellà Detrell, senyor Josep Bartis Fàbrega i senyora 
Meritxell Martin Rovira. 
 
GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernandez Tatjé, senyor Magno Remo Maneu Marcos i 
senyora Susana Pascual Pozo. 
 
Abstencions (5): 
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GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyor Josep Maria Bote Martín 
i senyora Mariona Carolà Vilà. 
 
GM CiU: senyor Albert Puig Boada i senyora Neus Matamala Lopez. 
 
 
8. PROPOSTA DE L’EQUIP DE GOVERN (ICELRÀ-AM I CUP), REFERIDA AL 
SISTEMA D’IMMERSIÓ LINGÜÍSTICA ALS CENTRES EDUCATIUS DE 
CATALUNYA. 
 
El senyor Alcalde-President, Daniel Cornellà Detrell, cedeix la paraula al regidor 
d’Educació Sr. Josep Bartis per tal que expliqui la proposta, la qual es presenta arran 
del conflicte sorgit arran de la interlocutòria del Tribunal Superior de Justícia de 
Catalunya: és una sentència que ataca directament la immersió lingüística a les 
escoles i instituts de Catalunya. Cal recordar que aquesta situació també s’està patint 
a les Illes Balears i al País Valencià, i és curiós que diferents poders de l’Estat actuïn 
de forma quasi orquestrada en els territoris de parla catalana contra el sistema 
educatiu, a on s’estan fent passos per a destruir els diversos sistemes d’immersió 
lingüística d’aquests territoris.  
 
Tal i com va dir ahir ell mateix, en la concentració de davant l’Ajuntament, el Sr. 
Montesquieu va formular la divisió de poders: executiu, judicial i legislatiu, que han de 
ser independents per tal de garantir els drets individuals de les persones: aquesta 
divisió de poders s’està incomplint contra el català. 
 
El Sr. Bartis afegeix que es presenta aquesta proposta per a recolzar la immersió 
lingüística, que és la garantia de que tots els infants coneguin el català i de donar les 
mateixes oportunitats a tots els infants de Catalunya, per a què independentment de 
l’idioma que parlin a casa seva, tinguin les mateixes oportunitats a l’hora de la seva 
inserció laboral o d’altres situacions, en què hauran conegut el català i el castellà: 
sense aquest sistema d’immersió lingüística, es perjudicaria les persones que en el seu 
àmbit normal parlen el castellà. 
 
A continuació, el Sr. Bartis fa la següent proposta al Ple: 
 
“El Tribunal Superior de Justícia de Catalunya ha emès la interlocutòria de 28 de juliol 
que insta la Generalitat perquè en el termini de dos mesos s’adoptin mesures per 
adaptar el sistema d’ensenyament a la nova situació creada per les sentències del 
Tribunal Suprem espanyol contra el model lingüístic en l’escola catalana. 
 
Les sentències que el Tribunal Suprem espanyol ha dictat qüestionen el paper del 
català com a llengua vehicular de l’ensenyament a Catalunya. Aquest fet atempta 
clarament contra l’escola catalana, un model educatiu que ha funcionat amb èxit els 
darrers 30 anys, basat en la no-separació dels infants i joves per raó de la llengua i 
gràcies al qual la nostra societat gaudeix d’un bon nivell d’educació i cohesió social. 
 
La immersió lingüística i la consideració del català com a llengua vehicular han donat 
força i solidesa a aquest model, el qual ha estat objecte de reconeixement per part de 
diverses institucions europees i internacionals i ha estat avalat per l’informe PISA 
2009 de l’OCDE, en el qual es constata que el nivell de coneixement de les dues 
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llengües oficials a Catalunya és elevat i, en el cas del castellà, fins i tot superior a la 
mitjana de l’Estat espanyol. 
 
Aquest model lingüístic ha contribuït de manera decisiva a pal·liar el greu desequilibri 
que viu el català, llengua pròpia de Catalunya, respecte del castellà, en diferents 
àmbits socials i culturals, alhora que s’ha demostrat eficaç en l’acollida i l’arrelament 
dels infants i joves de les darreres onades migratòries, tot contribuint a mantenir la 
cohesió social del país. 
 
Per tot això, el ple de l’Ajuntament pren els següents: 

 

A C O R D S 

 
1.Manifestar el rebuig a la interlocutòria del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya 
i a les sentències del Tribunal Suprem espanyol, que posen en perill el sistema 
d’immersió lingüística als centres educatius de Catalunya. 
 
2. Manifestar el suport al model d’escola catalana en llengua i continguts, així com a 
tota la comunitat educativa, per tal que continuï aplicant-lo en el dia a dia, sense 
atendre aquestes sentències ni altres de similars que les puguin seguir. 
 
3. Instar el Parlament de Catalunya a manifestar el seu desacord amb aquestes 
sentències i instar el Govern català a complir el que diu la Llei d’educació de Catalunya 
pel que fa a la llengua vehicular i d’aprenentatge en l’ensenyament. 
 
4. Fer arribar aquests acords al Tribunal Suprem espanyol, als governs català i 
espanyol i als grups parlamentaris del Parlament de Catalunya, el Congrés dels 
Diputats i el Senat espanyol.” 
 
 
La proposta, un cop sotmesa a votació, és aprovada per unanimitat. 
 
Vots a favor (11): 
 
GM CUP: senyor Daniel Cornellà Detrell, senyor Josep Bartis Fàbrega i senyora 
Meritxell Martin Rovira. 
 
GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernandez Tatjé, senyor Magno Remo Maneu Marcos i 
senyora Susana Pascual Pozo. 
 
GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyor Josep Maria Bote Martín 
i senyora Mariona Carolà Vilà. 
 
GM CiU: senyor Albert Puig Boada i senyora Neus Matamala Lopez. 
 
 
 
9. APROVACIÓ DE LA DECLARACIÓ INSTITUCIONAL D’AQUEST 
AJUNTAMENT, EN RELACIÓ AL SISTEMA DE FINANÇAMENT LOCAL. 
 
El senyor Alcalde-President, Daniel Cornellà Detrell, explica la proposta: l’Estat ha 
tancat l’exercici del 2009 i està reclamant als Ajuntaments, i concretament al de Celrà 
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la quantitat de 190.360€, que si sumem a la devolució del 2008, que l’Ajuntament 
està retornant actualment, per import de 72.538€, ens trobem que s’han de retornar 
en el termini de cinc anys 262.899€. 
 
Per a què tots els grups municipals hi estiguin d’acord, s’ha pactat modificar el primer 
paràgraf de la proposta, la qual es presenta per a mostrar la disconformitat de 
l’Ajuntament de Celrà. S’enviarà una carta al Ministeri d’Economia i Hisenda per a 
visualitzar l’oposició al retorn exigit per l’Estat i com a mesura de pressió i 
visualització d’aquesta problemàtica, també es traslladarà als òrgans estatals 
pertinents, a la Federació de Municipis de Catalunya i a l’Associació de Municipis i 
Comarques; també s’instarà a aquestes darreres entitats municipalistes per a què 
negociïn amb el govern estatal la necessitat de reformar el sistema de finançament 
local i de modificar les balances fiscals, per a evitar la situació d’espoli fiscal que 
vivim. 
 
El Sr. Alcalde fa la següent proposta al Ple: 
 
“L’Ajuntament de Celrà ja ha denunciat en diverses ocasions que el sistema de 
finançament dels ajuntaments és totalment injust, i que en última instància els 
municipis i la ciutadania en són els principals perjudicats. A més, aquests càlculs no 
tenen en compte la quantitat ni la qualitat dels serveis que els ajuntaments ofereixen 
a la població.  
 
Enguany l’Estat ha tancat els comptes de l’exercici de l’any 2009, i l’Ajuntament de 
Celrà ha de retornar, segons s’ha donat a conèixer, 190.330,63 euros, una xifra 
difícilment assumible amb els actuals pressupostos i les retallades d’ingressos de les 
arques municipals, i que es suma a la quantitat que l’Ajuntament ja està retornant a 
terminis a l’Estat, corresponent a l’exercici de 2008. 
 
Cal tenir en compte, a més, que l’Ajuntament de Celrà assumeix en moltes ocasions 
competències que no li són pròpies i que paga dels impostos dels celranencs i 
celranenques, per oferir serveis que haurien d’assumir la Generalitat o l’Estat. 
Igualment cal tenir en compte la gran quantitat de diners que la Generalitat deu al 
consistori, motiu pel qual aquest s’ha d’endeutar per poder fer front a les inversions 
realitzades, i, especialment, la greu situació d’espoli fiscal que les comunitats 
autònomes dels Països Catalans pateixen a mans de l’Estat espanyol, i que afecta les 
inversions de la Generalitat a la nostra població, així com els mateixos projectes que 
l’Ajuntament pugui finançar. 
 
En tot cas, el que es posa greument, i novament, de manifest amb aquesta darrera 
actuació del Govern espanyol és que cal una reforma integral del sistema de 
finançament local, i per tant, de la manera com es financen els serveis que es presten, 
perquè l’actual sistema depèn de factors i voluntats que sovint poden ser fins i tot 
perversos, ja que a major necessitat social, menors són els ingressos i les 
transferències que percep la institució que probablement més suport presta en aquest 
nivell a la població. 
 
Els principals perjudicats d’aquest retorn de diners a l’Estat espanyol seran tots els 
celranencs i totes les celranenques, que ens veurem afectats per aquest acte de 
deslleialtat institucional que escanya encara més les arques municipals en detriment 
dels drets socials dels ciutadans i ciutadanes de Celrà, els quals veuran com 
l’Ajuntament no podrà oferir la solidaritat necessària per manca de pressupost. 



  Acta 10/2011
  13 de setembre de 2011 

 26 

Per tot això, es proposa al Ple de la Corporació l’adopció del següent  

A C O R D 

Primer.- Que l’Ajuntament mostri la seva disconformitat enviant una carta al 
Ministerio de Economía y Hacienda on s’expressi la nostra oposició a l’exigència de 
l’Estat espanyol de retornar els esmentats 190.330,63 euros, com a mesura de pressió 
i de visualització d’una problemàtica acumulada des de fa molts anys. 
 
Segon.- Que l’Ajuntament traslladi aquesta decisió política als òrgans estatals 
pertinents, a la Federació de Municipis de Catalunya i a l’Associació Catalana de 
Municipis i Comarques. 
 
Tercer.- Que l’Ajuntament insti ambdues entitats municipalistes a plantejar al Govern 
espanyol la necessitat d’una reforma en profunditat del sistema de finançament local. 
 
Quart.- Que l’Ajuntament insti el Govern espanyol a modificar les balances fiscals, 
amb l’objectiu de posar fi a la situació d’espoli fiscal.” 
 
La proposta, un cop sotmesa a votació, és aprovada per unanimitat. 
 
Vots a favor (11): 
 
GM CUP: senyor Daniel Cornellà Detrell, senyor Josep Bartis Fàbrega i senyora 
Meritxell Martin Rovira. 
 
GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernandez Tatjé, senyor Magno Remo Maneu Marcos i 
senyora Susana Pascual Pozo. 
 
GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyor Josep Maria Bote Martín 
i senyora Mariona Carolà Vilà. 
 
GM CiU: senyor Albert Puig Boada i senyora Neus Matamala Lopez. 
 
 
10. MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CIU, REFERIDA A LA EXISTÈNCIA 
D’ADHESIUS AMB L’ANAGRAMA DE LA CUP EN DIFERENTS PUNTS DEL POBLE 
ENGANXATS EN EL MOBILIARI URBÀ. 
 
El senyor Alcalde-President, Daniel Cornellà Detrell, cedeix la paraula al portaveu del 
GM CiU, Sr. Albert Puig i Boada, per tal que expliqui la moció que proposa al Ple. 
 
El Sr. Puig indica que es va acordar que només s’havia d’aclarir si la CUP podia votar o 
no, i com que aquest punt ja està aclarit, de conformitat amb l’informe jurídic emès 
per la Secretària de la Corporació, i el qual consta en l’expedient, ja es pot procedir 
directament a la votació. 
 
El Sr. Alcalde cedeix la paraula a la senyora Rosa Maria Melero Agea, Secretària 
General, qui fa una lectura de la moció que se sotmet a Ple: 
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“En diversos punts del poble i enganxats sobre mobiliari urbà s’observen adhesius 
amb l’anagrama de la CUP. 
Això significa un deteriorament i embrutiment de l’espai  urbà i d’elements 
patrimonials del municipi. 
Això seria necessari resoldre-ho amb la corresponent neteja, de forma immediata, per 
evitar donar una sensació de brutícia i millorar la imatge de poble. 
 
I és per aquesta raó que demanem a l’Ajuntament de Celrà: 
 
1er.- Que demani responsabilitats a l’entitat política que apareix anunciada sobre el 
mobiliari urbà (presentem fotos) 
2on.- Que obligui a retirar els adhesius del mobiliari urbà en el plaç de cinc dies hàbils. 
3er.- Que apliqui la corresponent sanció per penjar publicitat en zones no habilitades, 
corresponent a l’ordenança de cartells publicitaris, núm. 191 d’aquest Ajuntament.” 
 
 
La moció, un cop sotmesa a votació, no ha estat aprovada. 
 
Vots en contra (6): 
 
GM CUP: senyor Daniel Cornellà Detrell, senyor Josep Bartis Fàbrega i senyora 
Meritxell Martin Rovira. 
 
GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernandez Tatjé, senyor Magno Remo Maneu Marcos i 
senyora Susana Pascual Pozo. 
 
Vots a favor (2): 
 
GM CiU: senyor Albert Puig Boada i senyora Neus Matamala Lopez. 
 
Abstencions (3): 
 
GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyor Josep Maria Bote Martín 
i senyora Mariona Carolà Vilà. 
 
 
11. MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CIU, REFERIDA A LA INTERVENCIÓ 
CIUTADANA EN ELS PLENS MUNICIPALS. 
 
El senyor Alcalde-President, Daniel Cornellà Detrell, cedeix la paraula al representant 
del GM CiU, Sr. Albert Puig i Boada per tal que expliqui la moció presentada: en 
campanya electoral l’equip de govern actual va mostrar la seva voluntat d’incentivar la 
participació de la ciutadania de Celrà; recentment s’ha aprovat a l’Ajuntament de 
Girona una moció en aquest sentit amb l’acord de tots els grups municipals i és 
d’interès del GM de CIU sumar-se a aquesta iniciativa, per la qual cosa presenten 
aquesta moció. 
 
El Sr. Puig fa la següent proposta al Ple: 
  
“Des del Grup Municipal de Convergència i Unió entenem la participació, no només 
com un dret, sinó com un factor imprescindible de l’organització municipal. 
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Considerem que una política que afavoreixi realment la participació ha de tenir en 
compte, tant l’organització municipal com el teixit social.  
 
D’una banda, les polítiques de participació han de travessar tota l’organització 
municipal, i han d’impregnar tant el personal al servei de la Corporació com els polítics 
en el govern i a l’oposició. Tots i totes, amb major o menor grau, tenim la 
responsabilitat directa de fer possible aquesta organització participativa, atenta a les 
iniciatives i suggeriments ciutadans.  
 
És un deure dels representants municipals vetllar per la implicació i participació de la 
ciutadania en la gestió dels afers públics, i garantir que les decisions i les línies d’acció 
municipal s’adiguin a la voluntat ciutadana; a través dels instruments necessaris i 
adequats en cada moment, a fi d’evitar la desafecció política, l’allunyament entre 
ciutadania i administració i la poca implicació en els afers públics.  
 
L’altre element necessari és un teixit social actiu i eficaç, una ciutadania que no es 
limita a exercir el seu dret de participació en els interessos col·lectius de manera 
indirecta, mitjançant els representants escollits democràticament, sinó que en pren 
part activa en la gestió dels interessos del seu Poble, des d’òptiques diferents. El Poble 
necessita de la iniciativa dels seus ciutadans i ciutadanes; el Poble, per estar viu, no 
pot limitar-se a aquells projectes que neixen de la voluntat i capacitat dels òrgans de 
direcció política o tècnica. Cal sentir la veu de les persones que hi viuen, cal permetre 
la seva intervenció en la millora de les polítiques sectorials o territorials i cal facilitar 
les eines.  
 
De fet, els grups que formen l’equip de govern de l’Ajuntament de Celrà CUP-ICELRÀ 
en campanya electoral ja defensaven la participació ciutadana, a més a més cal tenir 
en compte que la Candidatura d’Unitat Popular ja va aprovar conjuntament amb 
Entesa per Celrà el Setembre de 2007 organitzar unes jornades pedagògiques 
d’urbanisme a la població. També van celebrar assemblees per manifestar la posició 
de la CUP envers els resultats electorals,  amb veïnes i veïns, i després que els grups 
municipals debatessin la possibilitat de formar govern.  També la implicació de 
múltiples ciutadanes i ciutadans en la vida associativa del Poble o l’èxit d’iniciatives 
participatives recents, com ara la consulta sobre la independència del 13 de Desembre 
2009 o el mateix moviment de les acampades, que vivim actualment, en són 
exemples inequívocs.  
Creiem que és absolutament necessari, que de forma immediata, l’Ajuntament de 
Celrà adopti aquest model de funcionament on la participació ciutadana en els 
assumptes públics es fonamental i essencial. 
Les eines de les quals disposa actualment l’Ajuntament de Celrà per a aquesta funció, 
s’han de replantejar, adaptar, posar a disposició de la ciutadania i difondre 
adequadament per tal que esdevinguin eficaces i es consolidin com a vies per a 
canalitzar la participació ciutadana.  
Atès que considerem aquestes propostes necessàries per afavorir la participació real 
dels Celranencs i Celranenques en les qüestions municipals,  
 
Atès que en la darrera campanya electoral els dos grups municipals CUP-ICELRÀ, que 
ara formen el govern municipal es varen comprometre públicament que apostarien per 
aconseguir la participació ciutadana al Ple de l’Ajuntament.  
 
Atès que és un bon exemple a seguir, tant en la forma com en el fons, que fa pocs 
dies en el Ple de l’Ajuntament de Girona es va aprovar amb una iniciativa del grups 
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municipals de la CUP i d’ICV-EUiA  una Moció on es demanava la possibilitat 
d’intervenció ciutadana en els Plens Municipals. 
 
Per totes les raons exposades considerem urgent i prioritari que l’Ajuntament de Celrà 
creï aquest model, que aprovi un Reglament Orgànic Municipal (ROM) que permeti de 
forma real i efectiva la participació ciutadana en els assumptes públics a través de 
donar la possibilitat d’intervenir en els Plens municipals, i difondre’l adequadament per 
tal que esdevingui una eina eficaç i es consolidi com a via per a garantir plenament i 
amb tots els efectes la participació ciutadana 
 
Per tot això, el grup Municipal de Convergència i Unió proposa al Ple de la corporació 
d’adopció del següent, 

A C O R D 
 

Primer.- Aprovar tots els tràmits, abans d’acabar el 2012, redactar, aprovar i publicar 
el Reglament Orgànic Municipal (ROM), per tal d’incorporar els mecanismes adequats 
que permetin als ciutadans i ciutadanes de Celrà, a entitats i associacions veïnals que 
formen part del teixit social del Poble:   
 
1. Manifestar-se en els Plens municipals sobre aquells temes que figurin en l’ordre 
del dia en els que es vegin implicats o tinguin alguna relació, prèvia sol·licitud 
corresponent, per a que la seva intervenció sigui incorporada en l’ordre del dia.  
 
2. Possibilitar la presentació de propostes de mocions al Ple municipal per a la seva 
posterior discussió i votació pels Grups Municipals, prèvia sol·licitud corresponent, per 
a que la moció figuri en l’ordre del dia.  
 
3. Participar en el torn de precs i preguntes, prèvia sol·licitud.  
 
4. Establir, per part de l’equip de govern municipal un cop s’hagi aprovat la versió del 
Reglament, els mecanismes necessaris per tal d’assegurar-ne la distribució i difusió, i 
facilitar-ne l’ús entre la ciutadania i les entitats de Celrà.”  
 
 
El Sr. Puig indica que en la reunió que van mantenir els grups municipals es va 
acordar de posar com a data límit el final del 2012, atès que no és possible tramitar 
tots els tràmits  per a poder tenir el ROM redactat, aprovat i publicat dins aquest any 
2011. 
 
La Sra. Rivas diu que, tot i que aprovaran la moció, vol aclarir si estarà supeditada a 
l’aprovació del ROM. 
 
El Sr. Alcalde respon que si i que el Sr. Magno Maneu exposarà el sentit del vot de 
l’equip de govern. 
 
El Sr. Maneu explica que es congratulen que finalment CIU s’hagi ‘pujat al carro’ de la 
participació ciutadana, ja què era l’únic grup que no tenia inclòs aquest tema en el seu 
programa electoral. Afegeix que la participació ciutadana cada cop està més ben 
articulada i estesa a les diverses administracions del nostre territori i és molt 
important poder donar veu a la ciutadania i des de l’equip de govern vol que la gent 
participi. 
 



  Acta 10/2011
  13 de setembre de 2011 

 30 

El Sr. Maneu afegeix que tot i això, el que no els ha agradat tant és que el GM de CIU 
imposi uns terminis, ja què no es pot anar precipitadament en un tema com aquest: 
des de l’equip de govern tenen clar aquest tema, i de fet hi ha una comissió de 
participació que ja s’ha reunit diverses vegades: no es pot dir d’avui per demà que els 
ciutadans poden participar en els plens ja què, tot i que els sembla molt bé, aquesta 
actuació s’ha d’articular per a què no pogués esdevenir un caos. Des de l’equip de 
govern s’està treballant molt en la participació ciutadana i creuen que fins i tot s’ha 
d’anar més enllà: pot donar com a exemple que a darrera de cada regidor hi ha un 
grup de persones que –sense ser algunes de la CUP o d’ICelrà- tenen el compromís de 
reunir-se amb el regidor per a debatre els diferents temes, i amb capacitat de decisió, 
de manera que quan un regidor/a pren una decisió hi ha un grup de gent al darrera 
que l’han pres conjuntament: entenen per tant que hi ha d’haver realment 
participació.  
 
El Sr. Maneu finalitza la seva explicació indicant que l’equip de govern votarà en 
contra de la moció presentada, atès que és una qüestió amb la que ja estan treballant 
i que ja incorporaven els seus respectius programes electorals, i perquè volen evitar 
que a cada ple CIU presenti una moció sobre algun punt del seu programa electoral, i 
per tant sobre qüestions que l’equip de govern ja tenen previstes. 
 
El Sr. Puig vol puntualitzar que en el debat electoral van parlar dels temes sobre els 
quals es parlaria i CIU no va dir en cap moment que no es parlés de participació 
ciutadana: fins i tot en el mateix debat va reconèixer que eren el grup que menys 
incidien en la participació ciutadana. A més, el Sr. Puig pregunta que per a què 
serveixen les juntes de portaveus, ja què en la darrera en què es va parlar d’aquesta 
moció l’Alcalde i el tinent d’Alcalde van acceptar el canvi d’any, però no van parlar en 
cap moment de què no tenien prou temps. 
 
El Sr. Maneu respon que van ser ells els què li van dir que en tres mesos era 
impossible portar a terme tots els tràmits. 
 
El Sr. Puig diu que es va parlar del 2012 per a què així tenien prou temps de preparar 
els mecanismes, atès que hi ha dues persones amb dedicació exclusiva. 
 
El Sr. Maneu respon que tenen dues persones amb dedicació exclusiva, igual que 
abans, amb la diferència que les actuals han estat totes dues escollides pels ciutadans. 
 
El  Sr. Puig nega l’afirmació del Sr. Maneu dient que en l’anterior legislatura l’Alcalde 
tenia dedicació exclusiva, però l’altra persona a la que es refereix pertanyia al 
personal de l’Ajuntament. 
 
El Sr. Maneu afegeix que era personal però de designació directa i de confiança. 
 
El Sr. Puig afirma que quan veiem el pressupost, i en el capítol I –despeses de 
personal, vegi que s’ha rebaixat l’import que cobrava aquest càrrec de confiança, serà 
el primer d’aixecar-se i reconèixer aquesta disminució del Capítol I. 
 
La regidora Sra. Montse Rivas es dirigeix al Sr. Maneu al qual li indica que diu que han 
creat comissions de participació ciutadana però sense fer-ho saber a tota la població. 
En segon lloc vol indicar una qüestió, i ho farà ara i no ho tornarà a dir més: ella va 
ser contractada per a realitzar una tasca en concret, que era coordinar les diferents 
àrees. 
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La Sra. Rivas afegeix que és diferent estar a la plantilla de personal que com està el 
Sr. Gerard Fernandez, i a més el sou que tenia ella va estar finançat per diverses 
subvencions: de la manera que està contractat el Sr. Fernandez això no podrà ser 
atès, que és un càrrec polític. Per tant, no ha de donar explicacions de la feina que va 
fer a l’Ajuntament, i està molt tranquil·la i satisfeta de tot el volum de feina i tots els 
projectes que s’han dut a terme durant aquests tres anys. 
 
El Sr. Alcalde indica que el problema no és el termini ja què el ROM es pot tenir 
aprovat al mes de març de 2012 sense cap problema: el que no volen és que es 
condicioni una acció de govern que ja faran des de l’equip de govern perquè ja estava 
recollit en el seu programa electoral i ja s’estan realitzant actuacions en aquest sentit: 
tal i com informarà després la regidora de Joventut, es convocarà properament el 
Consell Municipal de Joventut, el Consell Municipal de Cultura i es convocaran diverses 
reunions per a exposar a tota la ciutadania per a qui vulgui participar als pressupostos 
d’aquest any a fi de recollir propostes per a l’any que ve. Aquestes actuacions que ja 
s’estan portant a terme són acció de govern i no té massa sentit aprovar una moció en 
aquest sentit, quan ja s’està portant a terme. Per últim garanteix que Celrà tindrà 
ROM, atès que és necessari per a l’organització d’un municipi i perquè el nostre 
municipi està apunt d’assolir els 5.000 habitants. 
 
El Sr. Puig intervé dient que no hi ha cap llei que obligui cap població a tenir un ROM. 
 
El Sr. Alcalde segueix dient que ells treballaran per a tirar endavant les actuacions que 
ja tenien previstes i en el ROM parlaran d’aquestes mesures participatives perquè és la 
seva acció de govern i perquè no té cap sentit que l’oposició presenti una moció sobre 
una acció de govern: si fos una millora del què ells incorporaven al seu programa 
electoral, ja hi votarien a favor, però la moció no aporta res de nou al què ja estan 
fent com a acció de govern. El Sr. Alcalde afegeix que no sap si totes aquestes 
actuacions que ha esmentat es faran al març o al maig, però que es faran no hi ha cap 
dubte, a més, s’ha de tenir en compte que per a l’elaboració del ROM també hi podrà 
participar la ciutadania de Celrà, per la qual cosa, com més gent hi participi, més 
s’allargarà en el temps l’elaboració d’aquest reglament. 
 
El Sr. Puig diu que no és una millora ja què actualment no hi ha res, a més CIU va 
deixar la porta oberta a què es retardés el termini que calgués per a l’elaboració del 
ROM. Des de CIU es presenten mocions per a millorar la qualitat de vida per als 
ciutadans, tant si és del programa d’un altre partit com si no. 
 
El Sr. Alcalde respon que hi està totalment d’acord, però si la moció és sobre l’acció de 
govern ja no té sentit. 
 
El Sr. Puig afirma que considera que no hi ha voluntat de l’equip de govern de 
consensuar amb l’oposició. 
 
El Sr. Alcalde respon que l’equip de govern ha estès la mà als altres grups municipals 
per a afegir-se a les propostes que ells presentaven, però en canvi CIU no. 
 
El Sr. Puig respon que quan ells presenten una moció s’hi pot afegir tothom qui vulgui. 
 
La moció, un cop sotmesa a votació, no ha estat aprovada. 
 
Vots en contra (6): 
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GM CUP: senyor Daniel Cornellà Detrell, senyor Josep Bartis Fàbrega i senyora 
Meritxell Martin Rovira. 
 
GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernandez Tatjé, senyor Magno Remo Maneu Marcos i 
senyora Susana Pascual Pozo. 
 
Vots a favor (2): 
 
GM CiU: senyor Albert Puig Boada i senyora Neus Matamala Lopez. 
 
Abstencions (3): 
 
GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyor Josep Maria Bote Martín 
i senyora Mariona Carolà Vilà. 
 
 
12. MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CIU, REFERIDA AL DETERIORAMENT 
DELS CARRERS I VORERES DE LA ZONA INDUSTRIAL DEL POLÍGON 
INDUSTRIAL DE CELRÀ. 
 
El senyor Alcalde-President, Daniel Cornellà Detrell, cedeix la paraula al representant 
del GM CiU, Sr. Albert Puig i Boada per tal que expliqui la moció. 
 
El Sr. Puig ha aportat unes fotografies que ara passarà amb el projector per a il·lustrar 
la moció que proposa al Ple: 
  
“El Grup Municipal de Convergència i Unió fa efectiva aquesta moció per tal que 
l’Ajuntament de Celrà actuï amb rapidesa en la conservació i millora dels carrers, de la 
zona del polígon industrial. 
 
El Grup Municipal de Convergència i Unió fa una crida a l’equip de govern, perquè 
realitzi de forma immediata una actuació de conservació i millora dels carrers i voreres 
de la zona industrial, atès que s’està produint un ràpid i greu deteriorament 
d’aquestes infraestructures. 
Es pot comprovar sense cap dificultat que en molts llocs dels carrers de la zona 
industrial l’asfaltat es troba completament esquarterat i després de cada episodi de 
fortes pluges (com les del passat mes de juliol) es pot veure com encara s’aixeca més 
i en el seu lloc hi queden uns sots considerables, que a més a més de dificultar i fer 
més perillós el trànsit rodat provoquen una imatge de deixadesa. 
 
Tenim la sort que el nostre polígon està ben connectat amb l’autopista, amb la N-II, 
l’aeroport i el port de Palamós, la seva situació estratègica és immillorable, i per això 
considerem que l’equip de govern ha de vetllar perquè la zona industrial estigui en 
bones condicions i perquè els empresaris, nous emprenedors, empreses que vulguin 
canviar el seu negoci en lloc, o les empreses que és vulguin implantar al nostre 
polígon, vegin un polígon industrial acollidor, arreglat, net i curiós i que realment 
l’Ajuntament de Celrà promociona la seva zona industrial, alhora que ajudarà en la 
creació i la reactivació de llocs de treball. 
 
Un polígon industrial com el que tenim ara mateix, dóna una sensació de deixadesa, 
carrers amb greu deteriorament en l’asfalt, voreres impracticables  amb herbes molt 
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altes, els usuaris de la zona industrial no poden ni utilitzar les voreres per anar 
caminant a la feina, o fer una passejada després de dinar, etc, un polígon industrial té 
que ser un referent, i més encara amb el temps de crisis que desgraciadament viu el 
país i en general Europa i el món. 
 
Un punt que preocupa especialment al grup Municipal de Convergència i Unió és l’estat 
en que es troba el carrer Ter de la zona industrial ja que també serveis com a 
desviament del trànsit de vehicles pesats en la C-66 al seu pas per Celrà, després 
d’haver pogut aconseguir un acord amb el corresponent Departament de la Generalitat 
de Catalunya. 
 
Aquest carrer es troba molt més que en pèssim estat, el seu deteriorament en alguns 
punts es preocupant i considerem que es urgent realitzar-hi unes obres de millora i 
conservació, per les raons exposades anteriorment ja que no fos cas que el seu 
pèssim estat i constant i augment deteriorament fes que a qui correspon, considerés 
com a única solució per a garantir un trànsit segur i àgil dels vehicles pesants fos 
tornar a fer-los passar per el recorregut de la C-66 per l’interior de la població. 
 
Per a que no hi hagi dubtes, i com a constatació del que exposem en aquesta moció, 
us fem tramesa d’unes quantes fotografies del conjunt dels vials de la zona industrial i 
del carrer Ter especialment, per les motivacions abans expressades. 
 
Per tot això, el grup Municipal de Convergència i Unió proposa al Ple de la corporació 
d’adopció del següent, 
 

A C O R D 
 

Primer.- Encarregar un projecte de millora i condicionament de l’asfaltatge de carrers 
més deteriorats, i en especial del carrer Ter a la zona industrial del polígon industrial 
de Celrà. 
 
Segon.- Encarregar un projecte de millora i/o neteja de les males herbes de les 
voreres de la zona industrial. 
 
Tercer.- Estudiar i valorar les ofertes de diferents empreses i escollir la millor opció 
tant econòmica com per les millors condicions tècniques dels projectes. 
 
Quart.- Que els obres de millora i adequació dels carrer i voreres del polígon 
industrial estiguin enllestides abans del 31 de gener de 2012.” 
 
El Sr. Puig indica que arran de la presentació d’aquesta moció, l’endemà ja s’estaven 
traient les herbes de les voreres del polígon, i afegeix que dóna gust que arran de les 
mocions que presenten, ja no hi hagi enganxines de la CUP, ni herbes a les voreres, 
etc. 
 
El Sr. Fernandez respon a les afirmacions del Sr. Puig dient que és una situació 
heredada: la Junta de Compensació del Polígon va cedir a l’Ajuntament el polígon, tot i 
que no ho hauria d’haver acceptat per l’estat en què es trobaven algunes voreres. Els 
consta que l’anterior equip de govern va realitzar algunes gestions per a poder 
aconseguir una subvenció per a poder arranjar el paviment: fa uns deu anys es van 
fer unes petites millores que aleshores ja van costar 420.000€, per la qual cosa, 
arreglar aquest carrer, hipoteca el pressupost d’un any de la Corporació. Per tant, no 
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votaran a favor d’aquesta moció, no perquè no estiguin d’acord en arranjar un carrer, 
sinó perquè no els agrada que periodifiqui la feina que s’ha de fer: quan ells estaven a 
l’oposició, les mocions que presentaven eren propostes sense obligar a l’equip de 
govern a un límit de temps per a efectuar-les. 
 
El Sr. Fernandez es dirigeix al Sr. Puig afegint que com sap, perquè en els darrers tres 
anys va estar a l’equip de govern, la brigada de l’Ajuntament és escassa, que treballen 
‘overbooking’ i que van realitzant uns itineraris previstos: què sol passar? Que quan 
s’està segant l’herba en un costat de poble, la de l’altre costat ja ha tornat a créixer: 
el Sr. Puig sap perfectament els efectius que tenen, per això sobta aquesta exigència. 
 
El Sr. Puig respon que 
 
1.- recorda que l’Ajuntament de Celrà forma part de la Junta de Compensació del 
Polígon amb una participació del 26%, per tant, alguna cosa es tindrà que fer, ja què 
encara que formi part de la zona industrial, arranjar-lo també és vetllar pels interessos 
dels ciutadans del poble 
2.- l’equip de govern ha buscat alguna solució? 
 
El Sr. Fernandez respon que quan s’arranja, s’està utilitzant un ciment especial que 
resisteix més a l’impacte del transport rodat diari, i aquesta actuació s’està realitzant 
en diferents zones. 
 
El Sr. Puig segueix preguntant que si s’ha buscat alguna solució, i que no només hi ha 
la brigada que pot netejar carrers, també hi ha empreses que ho poden fer. 
 
El Sr. Fernandez respon que a efectes d’evitar despeses, tot el que pugui fer la 
brigada, no ho contractaran pas externament, i es dirigeix al Sr. Puig dient que ell sap 
perfectament els números amb què van deixar l’Ajuntament i si es poden estalviar 
contractacions, i per tant, despeses, ho faran. 
 
El Sr. Puig indica que tenen unes hores contractades amb empreses. 
 
El Sr. Fernandez respon que es va acabar el contracte amb l’empresa que feia 
manteniment dels jardins, i tot just s’acaba de firmar ara el nou contracte. 
 
El Sr. Puig reitera que les actuacions s’han d’anar fent i tirar la feina endavant. 
 
El Sr. Alcalde intervé dient que el pressupost i les despeses que hi ha són el que són, i 
tothom n’és molt conscient, i ara n’hi ha més arran de la reclamació de l’Estat dels 
ingressos del 2009, a més, estem en un mes en què totes les partides pressupostàries 
estan a mínims; de fet en els tres mesos des de que han entrat al govern ja han hagut 
de fer diverses modificacions pressupostàries, ja què hi havia partides esgotades. A 
més, en el pressupost en què s’han trobat, en què ni la CUP ni Icelrà hi van votar a 
favor, no hi havia cap partida prevista per a l’arranjament del carrer Ter; per tant, 
sabent la situació en què es troba pressupostàriament l’Ajuntament, no entenen com 
CIU presenta aquesta moció, i li pregunta al Sr. Puig que amb quins diners compta 
que s’hauria de fer aquest arranjament. Haurem de parlar si de cares a l’any 2012 
s’ha de preveure una partida en aquest sentit. A més, ara el Sr. Puig ha retirat 
l’exigència de què projecte i actuació fos executat abans del 31 de gener de 2012, fet 
que és absolutament impossible, perquè a més s’hauria de fer una modificació 
pressupostària perquè no hi ha cap partida que prevegi aquesta actuació o que tingui 
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els diners suficients per a executar-la. Si CIU pensa que és una necessitat pel 2012, 
que ho plantegi per al pressupost de l’any que ve. 
 
Referent al tema de la neteja, tampoc hi estan d’acord, ja què per exemple ara fa 
quinze dies que es van tallar les herbes de la zona de Joan Alsina, i demà el Sr. Puig 
pot fer unes fotos perquè les herbes ja han tornat a créixer i la brigada està a l’altre 
costat de poble, i presentar una moció per a què arrangin aquesta zona, i el mes que 
ve a l’inrevés, i això no pot ser. 
 
El Sr. Alcalde afegeix que també s’ha de tenir en compte que durant els mesos de 
juliol i agost el personal de la brigada ha gaudit de les seves vacances, per tant els 
efectius eren menors, i quan ells van entrar al govern, les hores contractades amb 
l’empresa a què es referia el Sr. Puig ja estaven esgotades: ara s’ha contractat 
novament aquest servei, però ha passat. Repeteix que la proposta és interessant, però 
no es poden marcar terminis que ell mateix sap que no es poden complir. 
 
El Sr. Alcalde afegeix que és una qüestió de prioritats: si de cares al 2012 tots els 
grups municipals estan d’acord en incloure aquest assumpte al pressupost de l’any 
que ve, ja es farà, però s’haurà de prioritzar davant altres actuacions que també són 
necessàries, com per exemple l’arranjament del carrer Cabanya, i aquesta discussió hi 
haurà de ser, fins i tot a nivell de ciutadania, ja què no hi ha pressupost per a dues 
actuacions d’aquestes característiques. 
 
El Sr. Puig respon al Sr. Alcalde que ha tingut una setmana per a negociar i no ho ha 
fet, i reitera la pregunta de perquè presenten les mocions a la junta de portaveus, que 
si de cas, la presentarà directament el divendres per a presentar-la amb la 
convocatòria i li diu que podria haver presentat alguna esmena si no hi estava d’acord, 
i no ho ha fet. 
 
El Sr. Alcalde reconeix que no haurien d’haver esperat al ple a dir el què pensen 
d’aquesta moció, però el Sr. Puig també hauria de reconèixer que no facilita per a què 
puguin parlar. 
 
El Sr. Puig li respon que potser no parlarà amb ell fora de l’Ajuntament, però a dins no 
té cap problema a parlar amb ell totes les vegades que facin falta, a fi de defensar els 
interessos dels ciutadans de Celrà. 
 
El Sr. Alcalde indica que atès que el Sr. Puig ja ha llegit la moció, ja es pot procedir a 
la votació. 
 
La moció, un cop sotmesa a votació, no ha estat aprovada. 
 
Vots en contra (6): 
 
GM CUP: senyor Daniel Cornellà Detrell, senyor Josep Bartis Fàbrega i senyora 
Meritxell Martin Rovira. 
 
GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernandez Tatjé, senyor Magno Remo Maneu Marcos i 
senyora Susana Pascual Pozo. 
 
Vots a favor (2): 
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GM CiU: senyor Albert Puig Boada i senyora Neus Matamala Lopez. 
 
Abstencions (3): 
 
GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyor Josep Maria Bote Martín 
i senyora Mariona Carolà Vilà. 
 
 
 
13. DONACIÓ DE COMPTE D’ASSUMPTES RELATIUS A PERSONAL. 
 
El Sr. Alcalde cedeix la paraula al Sr. Josep Bartis, regidor d’Educació i Règim Interior, 
que abans de donar compte dels decrets d’Alcaldia relatius a personal vol expressar 
una qüestió prèvia: dins els acords de la modificació de la plantilla i de la relació de 
llocs de treball, es preveu i de fet s’ha aprovat, la supressió de la plaça de Cap de 
serveis a la comunitat.  
 
Seguidament passa a donar compte dels decrets d’Alcaldia relatius a personal: 
 
Decret 362/2011 de 12 de juliol 
 
Es concedeix a la Sra. E.F.Q., educadora de les escoles bressol municipals, amb una 
jornada laboral de 37,5h./setmanals, la reducció d’un terç de la jornada laboral per 
atendre al seu fill menor de 6 anys. La jornada laboral passarà a ser de 25 
h./setmanals des del dia 22 d’agost de 2011, fins a l’inici del curs 2011-2012. 
 
 
Decret 363/2011 de 12 de juliol 
 
1.- Es contracta laboralment i de caràcter no permanent als Srs./es. M.V.T., L.R.C., 
I.P.G., P.O.G. i A.L.G., com a educadors/es, amb una jornada laboral de 
37,5h/setmanals les Sres. V., R. i P. i 18,75h/setmanals la Sra. O.i el Sr. L.. Amb 
efectes a partir del dia 22 d’agost de 2011 fins al dia 29 de juny de 2012. 
 
2.- Es contracta laboralment i de caràcter no permanent a la Sra. S.D.R., com a 
educadora, amb una jornada laboral de 37,5h/setmanals. 
Modalitat de contracte: per interinitat, en substitució de la Sra. E.E.P., amb efectes a 
partir del dia 22 d’agost de 2011 fins a la reincorporació de la Sra. E., prevista per al 
10 de novembre de 2011. 
 
3.- Es contracta laboralment i de caràcter no permanent a les Sres. D.F.R. i I.N.M., 
com a operàries de les escoles bressol municipals per dur a terme tasques de suport 
de menjador i de neteja, amb una jornada laboral de 30h/setmanals. 
Modalitat de contracte: per obra o servei determinat, amb efectes a partir del dia 5 de 
setembre de 2011 fins a la finalització del casalet d’estiu del curs escolar 2011-2012.  
 
Decret 373/2011 de 18 de juliol 
 
Es contracta laboralment i de caràcter no permanent a la Sra. A.F.C., com a 
educadora social, amb una jornada laboral de 19h/setmanals. 
Modalitat de contracte: eventual per circumstàncies de la producció, amb efectes a 
partir del dia 20 de juliol de 2011 fins al dia 19 de gener de 2012. 
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Decret 382/2011 de 28 de juliol 
 
S’amplia la jornada laboral de la Sra. C.P.C., auxiliar administrativa de l’Ajuntament 
de Celrà, de 20 hores setmanals a 35 hores setmanals. 
Modalitat de contracte: interinitat, amb efectes a partir del dia 1 d’agost fins a la 
reincorporació de la Sra. C. 
 
Decret 388/2011 de 3 d’agost 
 
S’amplia la jornada laboral de la Sra. R.L.R., netejadora de l’Ajuntament de Celrà, de 
35 hores setmanals a 40 hores setmanals, des del dia 12 al 31 d’agost de 2011. 
A partir del dia 1 de setembre, la Sra. L. tornarà a prestar els seus serveis amb una 
jornada laboral de 35 h./setmanals. 
 
Decret 389/2011 de 3 d’agost 
 
Es contracta laboralment i de caràcter no permanent a la Sra. M.E.A. com a 
netejadora, amb una jornada laboral de 3h/diàries, realitzant un total de 27 hores pels 
9 dies de treball, amb efectes a partir des del dia 8 fins al 19 d’agost de 2011.  
 
Decret 407/2011 de 18 d’agost 
 
Es declara l’excedència voluntària a la Sra. M.A.C. educadora de l’escola bressol, amb 
efectes a partir de dia 22 d’agost de 2011 i fins a l’inici del curs escolar 2012-2013. 
 
Decret 408/2011 de 18 d’agost 
 
S’amplia la jornada laboral de la Sra. P.O.G., educadora, de 18,75 hores setmanals a 
37,50 hores setmanals, amb efectes des del dia 22 d’agost de 2011 fins al dia 29 de 
juny de 2012. 
 
Decret 417/2011 de 23 d’agost 
 
S’amplia la jornada laboral de la Sra. R.M.C.M., directora gerent de l’escola municipal 
de dansa de Celrà, de 30,00 hores setmanals a 35,00 hores setmanals, amb efectes a 
partir des del dia 1 de setembre de 2011 fins a la finalització del curs escolar 2011-
2012. 
 
Es contracta laboralment i de caràcter no permanent a la Sra. M.N.C.A. com a 
professora de l’escola municipal de dansa de Celrà, amb una jornada de treball a 
temps parcial de 31 hores/setmana, amb efectes a partir des del dia 1 de setembre de 
2011 fins a la finalització del curs escolar 2011-2012. 
 
 
Decret 421/2011 de 26 d’agost  
 
Es contracta laboralment i de caràcter no permanent al Sr. F.R.G. com a cap de planta 
de la depuradora municipal, amb una jornada laboral de 40h/setmana. 
Modalitat de contracte: interinitat. Treballadora Sustituïda: E.B.G., amb efectes a 
partir des del dia 26 d’agost de 2011 fins a la reincorporació de la Sra. E.B.G. (baixa 
per maternitat). 
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Decret 428/2011 de 29 d’agost 
 
Fixar la data 1 de setembre de 2011 la data en la qual el Sr. R.B.O. assumirà les 
funcions de que li venen atribuïdes per Llei com a Interventor a l’Ajuntament de Celrà 
i assumint a partir de la mateixa data de la Secretària de la Corporació, Sra. Rosa M. 
Melero i Agea, les funcions pròpies de la Secretaria de la Corporació. 
 
Decret 434/2011 de 31 d’agost. 
 
Es subroga el personal de neteja que venia prestant els seus serveis a l’empresa 
Neteges Celrà CJ, SL, que tot seguit es detalla, amb efectes a partir del dia 1 de 
setembre de 2011, com a conseqüència de passar a prestar el servei de neteja 
directament i pel qual no es disposa de personal suficient en la plantilla de personal 
laboral de la Corporació: 

 
• Sra. M.P.M., amb una jornada laboral de 25h/set. 

La jornada laboral de la Sra. M.P.M. s’ampliarà de 25h/setmanals  a 
30h/setmanals, a partir del dia 5 de setembre de 2011. 

• Sra. A.L.C., amb una jornada laboral de 25h/set. 
• Sra. M.J.L.S., amb una jornada laboral de 30h/set. 
• Sra. N.C.P., amb una jornada laboral de 40h/set. 
 
 
Decret 441/2011 de 6 de setembre. 
 
1.- Es contracta laboralment i de caràcter no permanent a la Sra. A.J.S. com a 
coordinadora/educadora pel Centre Obert Municipal de Celrà, amb efectes des del dia 
19 de setembre de 2011 fins a la finalització del curs escolar 2011-2012, realitzant un 
total de 17 hores setmanal.  
 
2.- S’amplia la jornada laboral de la Sra. A.F.C.  de 19 hores/setmana a 35 
hores/setmana, de les quals 19 hores estarà contractada per prestar els serves bàsics 
d’atenció social i les restants 16 hores per prestar els seus serveis en el Centre Obert 
Municipal de Celrà.  
 
Decret 443/2011 de 6 de setembre. 
 
Es contracta laboralment i amb caràcter no permanent a la Sra. M.R.B.M., com a 
conserge de l’Escola Les Falgueres, amb efectes des del dia 9 de setembre de 2011 
fins a la reincorporació de la Sra. M., realitzant una jornada de treball de 20 hores 
setmanals. Treballadora Substituïda: M.Á.M.M. 
 
Per últim, el Sr. Bartis afegeix que la Generalitat va autoritzar al Sr. R.B. l’acumulació 
de les tasques d’intervenció a Celrà i Malgrat de Mar, i per tant, a tots els efectes, a 
partir del dia 1 de setembre, el Sr. B. assumeix la intervenció de l’Ajuntament de 
Celrà, i per tant, ho deixa de ser la Sra. Secretària. 
 
El Ple es dóna per assabentat. 
 
 
14. DONACIÓ DE COMPTE DE DECRETS DE L' ALCALDIA. 
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De conformitat amb el que estableix l’article 42 del Reial decret 2568/1986, de 28 de 
novembre, pel qual s’aprova el Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic 
de les entitats locals, l’alcalde dóna compte succinta al Ple de les resolucions que ha 
adoptat des de l’ultima sessió ordinària plenària, per tal que els regidors coneguin el 
desenvolupament de l’administració municipal als efectes del control i fiscalització dels 
òrgans de govern, previstos en l’article 22.2 a) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, 
reguladora de les bases del règim local. 
 
El senyor Alcalde dóna compte al Ple dels Decrets d’Alcaldia, que es relacionen tot 
seguit: 
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Registre Data Interessat Descripció 
2011/0444 08/09/2011 SECRETARIA Convocatòria Ple ordinari 13 de setembre de 2011 

2011/0443 07/09/2011 M.B.M 
Contractació  laboral temporal per conserge Escola Falgueres 
(substitució) 

2011/0442 06/09/2011 CELRA LOGÍSTIC SL Concessió llicència modificació activitat 
2011/0441 06/09/2011 SECRETARIA Contractació coordinador/educadora i educadora per Centre Obert 
2011/0440 06/09/2011 SECRETARIA Delegació funcions tresoreria per absència 
2011/0439 05/09/2011 SECRETARIA Convocatòria junta de govern ordinària 6 de setembre de 2011 
2011/0438 05/09/2011 G.R.F. Emeissió tarjeta aparcament per minusvalia. 
2011/0437 05/09/2011 COMPTABILITAT Aprovació relació de factures F/2011/26 
2011/0436 03/09/2011 RECAPTACIO Deixar sense fecte rebuts IVTM 11  
2011/0435 31/08/2011 TRADE INN Concessió permís abocament 
2011/0434 31/08/2011 SECRETARIA Subrogació personal de neteja de l'empresa Neteges Celrà CJ, SL 
2011/0433 31/08/2011 PL SPORTS SL Devolució garantia definitiva 
2011/0432 31/08/2011 RECAPTACIO Aprovació liquidacions SAD juliol11 
2011/0431 31/08/2011 RECAPTACIO Aprovació liquidacions SAD juny11 2a liq 
2011/0430 31/08/2011 RECAPTACIO Aprovació liquidacions SAD maig11 2a liq 
2011/0429 30/08/2011 LA CAIXA DE PENSIONS DE BARCELONA Cancel·lació de comptes de La Caixa 
2011/0428 29/08/2011 R.B Fixació data càrrec funcions intervenció i secretaria 
2011/0427 29/08/2011 RECAPTACIO Aprovació baixes IVTM 2011  
2011/0426 29/08/2011 COMPTABILITAT Aprovació relació Factures F/2011/25  
2011/0425 29/08/2011 FLECA ROVIRA Llicència urbanística 
2011/0424 29/08/2011 A.M.P.C. Liquidació taxa ocupació per taules i cadires 
2011/0423 26/08/2011 RECAPTACIO Exempció vehicles més de 25 anys- exp. 140/2011 
2011/0422 26/08/2011 A.D.M. Exempció IVTM per minusvalia 
2011/0421 26/08/2011 F.R.G. Contractació subst. Sra.E.B. (maternitat i permisos) 
2011/0420 24/08/2011 RECAPTACIO Aprovació liquidacions SAD juny 2011 
2011/0419 24/08/2011 LA FOSCA SANT ANTONI SL Liquidació ocupació de la via pública 
2011/0418 23/08/2011 RECAPTACIO Declaració exempció de vehicles agricoles 
2011/0417 23/08/2011 PERSONAL ESCOLA MUNICIPAL DE DANSA Contractacions de personal laboral temporal 
2011/0416 23/08/2011 LA FOSCA SANT ANTONI SL Incoació expedient per a neteja de parcel·la  
2011/0415 22/08/2011 RECAPTACIO Baixes temporals IVTM 
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2011/0414 22/08/2011 CENTER DINAMIC SC Concessió llicència urbanística. 
2011/0413 22/08/2011 E.P.P. Concessió llicència activitats 
2011/0412 22/08/2011 E.V.B. Rectificació error DNI  
2011/0411 18/08/2011 RECAPTACIO Aprovació padró IAE 2011 
2011/0410 18/08/2011 PADRO MUNICIPAL D'HABITANTS Incoacio procés baixa per caducitat  
2011/0409 18/08/2011 M.M.E Aprovació fraccionament IVTM 2011  
2011/0408 18/08/2011 P.O.G. Ampliació jornada laboral curs 2011-2012 
2011/0407 18/08/2011 M.A.C. Concessió excedència voluntària curs 2011-2012 
2011/0406 17/08/2011 SECRETARIA Sol·licitud a DDGI servei d'orientació familiar curs 2011-2012 
2011/0405 17/08/2011 RECAPTACIO Aprovació liquidació Plusvàlues 
2011/0404 17/08/2011 RECAPTACIO Aprovació liquidacions SAD maig 2011 
2011/0403 16/08/2011 SAICA NATUR NORESTE SL Concessió permís abocament  
2011/0402 09/08/2011 CAJA DEL MEDITERRANEO Baixa de comptes bancaris 
2011/0401 09/08/2011 GAS NATURAL DISTRIBUCION SDG SA Cóncessió llicència urbanística  
2011/0400 09/08/2011 SECRETARIA Delegació de funcions d'alcaldia  
2011/0399 09/08/2011 SECRETARIA Delegació funcions secretaria  
2011/0398 08/08/2011 JUBILUS GERONTOLOGIA SL Cte. menor serveis: Oficina atenció a les persones set.-des.2011 
2011/0397 08/08/2011 JUBILUS GERONTOLOGIA SL  Contracte menor de serveis: SAD i servei auxiliar de la llar 
2011/0396 08/08/2011 J.F.E. Expedient obra menor  
2011/0395 05/08/2011 RECAPTACIO Aprovació liquidacions mercat 2n semestre 2011 
2011/0394 04/08/2011 A.P.M. Expedient obra menor  

2011/0393 04/08/2011 
ASSOC. CATALANA AMICS POBLE 
SAHRAUI Subvenció a l'ACAPS casals estiu infants acollits Celrà 2011 

2011/0392 04/08/2011 I.A.P. Concessió llicència activitats 
2011/0391 03/08/2011 EMTE GIRONA SAU Concessió llicència urbanística. 
2011/0390 03/08/2011 GENSANA S XXI SL Contracte serveis: control de plagues Escoles Bressol 
2011/0389 03/08/2011 M.E.A. Contractació temporal a temps parcial per substitució de R.L. 
2011/0388 03/08/2011 R.L.R. Ampliació jornada laboral temporal  
2011/0387 03/08/2011 SPD GIRONA SL Contracte menor: pintura horitzontal per a senyalització viària 
2011/0386 03/08/2011 PADRO MUNICIPAL D'HABITANTS Baixa habitants d'ofici. 
2011/0385 01/08/2011 ANGEL VERD Contracte serveis de manteniment "Xerojardineria i assimilats" 
2011/0384 29/07/2011 SECRETARIA Refusament del full apreuament 
2011/0383 29/07/2011 COMPTABILITAT Aprovació relació Factures F/2011/24 
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2011/0382 28/07/2011 C.P.C. Ampliació jornada laboral de 20h/set. a 35h/set. 
2011/0381 28/07/2011 PADRO MUNICIPAL D'HABITANTS Baixa per caducitat  

2011/0380 26/07/2011 LA CAIXA DE PENSIONS DE BARCELONA 
Aprovació conveni col·laboració per al cobrament de tributs i preus 
públics 

2011/0379 26/07/2011 COMPTABILITAT Aprovació relació Factures F/2011/23 
2011/0378 22/07/2011 D.N.C. Targeta d'aparcament individual per a persones amb disminució 
2011/0377 22/07/2011 CENTRES EDUCATIUS DEL MUNICIPI Ordre de 2on pagament subvenció sortides escolars 2010-2011 
2011/0376 21/07/2011 RECAPTACIO Aprovació exempció IVTM 2011 agrícola 
2011/0375 21/07/2011 SALA FORESTAL SL Admetre tràmit llicència obra major 
2011/0374 18/07/2011 SALVADOR SERRA, S.A. Contractació menor: construcció ressalts reductors de velocitat 
2011/0373 18/07/2011 A.F.C. Contractació com a educadora social 
2011/0372 15/07/2011 COMPTABILITAT Aprovació modificació pressupost 6/2011  
2011/0371 15/07/2011 R.P.Z. Concessió llicència obra menor 
2011/0370 14/07/2011 SECRETARIA Sol·licitud subvenció FDL  2011 
2011/0369 14/07/2011 R.M.R. Adjudicació concessió Cafè Teatre Ateneu 
2011/0368 14/07/2011 J.M.P. Concessió llicència obra menor  
2011/0367 14/07/2011 SECRETARIA Delegació funcions secretaria 
2011/0366 13/07/2011 SECRETARIA Convocatòria junta de govern ordinària 19 juliol 2011 
2011/0365 13/07/2011 SECRETARIA Relació aspirants admesos i exlosos placa educador/a social 
2011/0364 13/07/2011 UNIÓ CULTURAL ESPORTIVA CELRÀ Adjudicació contracte gestió servei casal estiu 2011 "I Campus Futbol" 
2011/0363 12/07/2011 SECRETARIA Contractació educadores escoles bressol municipals curs 2011-12 
2011/0362 12/07/2011 E.F.Q. Concessió reducció 1/3 jornada laboral per fill menor de 3 anys 
2011/0361 11/07/2011 CENTRE DINAMIC SC Concessió llicència activitats 
2011/0360 11/07/2011 SECRETARIA Nomenament assessor local per cens població i vivendes 2011 
2011/0359 08/07/2011 E.V.B. Concessió llicència activitats 
2011/0358 08/07/2011 COMISSIO DE FESTES "LA GRESCA" Subvenció Festa Petita 2011 
2011/0357 08/07/2011 COMPTABILITAT Aprovació relació Factures F/2011/22 
2011/0356 08/07/2011 TRADE INN Concessió llicència activitats  
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15. ALTRES ASSUMPTES DE CARÀCTER URGENT. 
 
No s’escau. 
 
16. INFORMACIONS.  
 
El senyor Alcalde-President cedeix la paraula a la regidora de Promoció Econòmica i 
comunicació, Sra. Susana Pascual, per tal d’informar dels assumptes relatius a la seva 
àrea:  
 

1.- En primer lloc indica que en els darrers 3 mesos s’han gestionat 22 ofertes 
laborals de 19 empreses, de les quals s’han cobert 11 llocs de treball: 
actualment hi ha 4-5 ofertes pendents de fer la selecció. Totes les persones 
que han trobat feina estaven inscrites a la borsa de treball municipal. 
 
Actualment hi ha 407 persones inscrites a la borsa de treball com a 
demandants de feina, de les quals 289 ens situació d’atur. 
 
2.- S’ha finalitzat el projecte Suma’t amb el Consell Comarcal del Gironès per a 
formar joves d’entre 18 i 25 anys: s’han format una vintena de joves, en 
auxiliar administratiu i s’han pogut treure el Graduat d’ESO a través de l’IOC 
(Institut Obert de Catalunya), a més des de la borsa de treball s’han buscat 
empreses del polígon per a què aquests estudiants poguessin realitzar-hi les 
seves pràctiques. 
 
3.- Durant el proper trimestre hi ha un Seminari de comptable-fiscal, un curs 
d’aparadorisme, el taller de feina activa que ja fa temps que es porta a terme, i 
una càpsula formativa d’autocandidatura i seguiment telefònic. 
 
4.- Per a joves es col·labora amb el Punt d’informació juvenil del Sol per 
acostar els serveis de la borsa de treball al jovent. 
 
5.- Des del punt INICIA s’han assessorat 12 emprenedors, però ara mateix no 
té dades de quines empreses han tirat endavant. 
 
6.- Es van adjudicar dues de les quatre naus de propietat municipal per a la 
generació d’activitat econòmica. 
 

 
Seguidament la regidora de medi ambient, mobilitat i joventut, Sra. Meritxell Martín 
informa dels assumptes relatius a la seva àrea: 
 

Pel què fa a l’àrea de joventut, s’han organitzat diverses activitats com el 
concert del Dr. Suenyo i l’exhibició d’skaters, que ja s’havia de fer a l’estiu però 
que es va haver d’anul·lar per la pluja, i el 28 de setembre es farà un Torneig 
de Singstar. A part, també s’han organitzat alguns cursos específicament 
dirigits a joves, com el curs de fotografia per a joves o el curs bàsic de DJ. 
 
Amb l’aposta de l’equip de govern per la participació ciutadana, des de l’àrea de 
joventut s’engega el procés per a la creació del Consell Municipal de Joventut: 
el proper 3 d’octubre es celebrarà una reunió per a explicar la seva constitució, 
a les 18:30h. a l’Ateneu. Aquest consell serà un òrgan de participació del jovent 
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de Celrà i de les entitats a fi de què els joves participin en tots els àmbits de la 
vida política de Celrà. La Sra. Martín enumera les finalitats, objectius, 
estructura i organització del Consell Municipal de Joventut de Celrà, convidant a 
què del 4 al 13 d’octubre qualsevol jove de Celrà pugui presentar la seva 
candidatura per a formar part de l’òrgan plenari del Consell. 
 
Pel què fa a l’àrea de medi ambient, la Sra. Martín explica que volen incentivar 
els  itineraris que al llarg dels anys s’han anat editant, de manera que es faran 
rutes guiades dels mateixos: el primer es fa el dia 24 de setembre, en què es 
visitarà la mina del nen Jesús. Altres recorreguts que es faran són el de Sant 
Miquel, el de l’església de Celrà, el camí dels Sants i la Font de l’Alau. 
 

 
A continuació, el regidor d’educació i règim interior, Sr. Bartis informa dels assumptes 
referents a educació concretament del fet que ja s’ha iniciat el curs a l’escola bressol, 
amb 108 alumnes, quedant quatre vacants a P1 i quatre més a P2. 
 
Pel què fa a l’escola de dansa, encara s’està en el procés de matriculacions, per tant 
no pot donar dades exactes del nombre d’alumnat. 
 
 
Seguidament, el senyor Alcalde-President cedeix la paraula al regidor de Participació 
Ciutadana i Esports, Sr. Magno Maneu, per tal d’informar dels assumptes relatius a les 
seves àrees, que informa que tal i com es va dir en l’anterior ple, durant aquest estiu 
s’ha portat a terme l’enquesta sobre les piscines municipals, i també en volen fer per 
als diferents serveis que l’ajuntament ofereix, especialment els que presten empreses 
alienes, a fi de conèixer la seva eficàcia i satisfacció per part dels usuaris. L’enquesta 
era simple per a facilitar que el màxim nombre de persones la responguessin, en què 
se’ls preguntava sobre les instal·lacions, la neteja de les mateixes, el preu, i es 
demanava una valoració sobre els treballadors de les piscines.  
 
Resumint els resultats, la gent està satisfeta d’aquest servei, excepte pel paviment de 
les piscines: és l’únic punt a on la gent ha incidit més, que ja és una deficiència 
crònica: de cares a l’any que ve s’intentarà solucionar de forma definitiva, si es pot. 
Pel què fa a la neteja de les instal·lacions, la gent també n’està satisfeta excepte pel 
què fa al voltant de les piscines: properament tenen una reunió amb l’empresa que 
presta el servei i parlaran d’aquest tema. Pel què fa als vestuaris, alguns dels 
enquestats consideren que la neteja no es porta a terme amb la periodicitat 
adequada. I pel què fa a l’atenció oferta pels treballadors/es de la piscina, els 
enquestats l’han valorat com a excel·lent. Per últim, el Sr. Maneu precisa que 
l’enquesta es va fer a 67 usuaris durant el mes d’agost, i que ja es comunicaran el 
detall dels resultats de les enquestes realitzades. 
 
 
El regidor de Territori, Sr. Gerard Fernandez, recorda la celebració, el proper dia 24 de 
setembre de 2011, de les Jornades Europees de Patrimoni, en què enguany es farà 
una visita guiada al Castell de Palagret, a càrrec del Sr. Ferran Codina, l’arqueòleg 
director del projecte. 
 
 
El Sr. Alcalde informa que: 
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1.- des de l’Àrea de Cultura, durant el mes d’octubre es vol revifar el Consell 
Municipal de Cultura de Celrà 
2.- l’Ateneu té nou adjudicatari des de principis d’agost i durant aquests dies hi 
ha una exposició. 
3.- des de Serveis Socials s’està treballant amb el Casal de la gent gran Can 
Ponac, per a l’Homenatge a la vellesa, que se celebrarà el dia 16 d’octubre. 
4.- s’ha tornat a contractar l’empresa Jubilus fins al 31 de desembre de 2011. 
Tot i això s’ha suprimit el servei bon dia: l’Ajuntament ha assumit els dissabtes, 
en què el treballador/a que estigui aquí el dissabte farà les trucades, i els 
diumenges i festius no s’ofereix aquest servei. També s’ha de tenir en compte 
que han arribat més teleassistències, de manera que molts d’aquests 
usuaris/es estan coberts amb aquest servei, especialment les persones que 
viuen soles. Aquest fet ha suposat una disminució important de les despeses en 
la partida pressupostària destinada a sufragar aquests serveis. 
5.- el proper divendres se celebrarà la jornada de portes obertes de l’escola 
d’art. 

 
 
17. PRECS I PREGUNTES. 
 
El senyor Alcalde cedeix la paraula al Sr. Albert Puig, portaveu del GM CiU, que 
pregunta a la regidora Sra. Susana Pascual a quina data està referit el número 
d’inscrits a la borsa de treball i d’on està extret. 
 
La Sra. Pascual respon que les dades són de fa dues setmanes i són de l’Observatori 
del SOC. 
 
El Sr. Puig indica que al mes d’agost eren 301. Seguidament, el Sr. Puig es dirigeix al 
Sr. Maneu, comentant-li que, en relació al què ha dit d’arreglar la platja de les piscines 
municipals, ha de tenir en compte que cal un bon pressupost per a aixecar-ho tot i 
canviar el paviment, i és molt complicat. 
 
El regidor d’Entesa per Celrà, Sr. Josep Maria Bote, pregunta al Sr. Fernandez sobre 
una de les idees que tenien al programa electoral: substituir els bonys reductors de 
velocitat i prioritzar les vies per a ser utilitzades per vianants i bicicletes, i li pregunta 
quin és el criteri seguit a l’hora de modificar les antigues ‘esquenes d’ase’ que s’han 
canviat, i si era necessari fer-ho ara, amb aquesta conjuntura econòmica. 
 
El Sr. Fernandez respon al Sr. Bote dient-li que s’han substituït les que eren més 
‘complicades’ de la carretera de Juià, i el criteri que s’ha seguit és la normativa oficial 
de la Direcció General de Carreteres, una mica millorada perquè hi ha uns estudis de 
‘curva i contracurva’, per tal que el vehicle sempre estigui sobre un ressalt i l’impacte 
no sigui tant fort, a més, si es va a la velocitat adequada, el vehicle no nota res, però 
si es supera la velocitat, si que ho notarà. Poc a poc s’anirà implementant 
l’arranjament de ressalts d’altres zones del poble. 
 
Seguidament, la Sra. Montserrat Rivas, regidora portaveu del GM d’Entesa per Celrà, 
exposa que s’ha cancel·lat el servei d’ambulància diürn, de manera que només 
funciona a la nit, i volia saber si des de la Generalitat han justificat aquest canvi i si se 
n’ha informat a la ciutadania. 
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El Sr. Alcalde respon que s’ha demanat explicacions a la persona responsable de la 
Generalitat de Catalunya, i la justificació que els han donat, i que des de l’equip de 
govern entenen és que, durant el dia ja hi ha el CAP, i durant la nit el servei quedava 
descobert. En aquest cas, no han informat encara perquè no han rebut la comunicació 
oficial per part de la Generalitat amb els detalls d’aquest canvi: de fet, els treballadors 
de l’ambulància van conèixer aquest canvi el mateix dia en què ja es portava a terme. 
 
Els ajuntaments del voltant, que també han patit aquest canvi, tampoc han estat 
notificats, i ha estat l’Ajuntament de Celrà el què ha trucat per saber informació sobre 
aquest canvi. Des de l’equip de govern ho consideren millor ja què queden les 24 
hores del dia cobertes entre el CAP i l’ambulància. 
 
La Sra. Rivas indica que la gent que demana una ambulància és perquè no es pot 
desplaçar. 
 
El Sr. Alcalde respon que durant el dia també estan coberts amb les ambulàncies 
ordinàries que ja hi ha per a aquest tipus de serveis. 
 
La Sra. Rivas es dirigeix al regidor d’educació, Sr. Josep Bartis, al qual li pregunta que 
quantes persones s’han contractat per sobre la ràtio imposada pel departament 
d’educació, perquè li consta que hi ha més personal que altres anys, tot i que enguany 
hi ha menys alumnes: vol saber quantes persones o quantes hores s’han contractat de 
més. 
 
El Sr. Bartis respon que en base a la proposta que la mateixa Sra. Rivas va fer quan 
estava com a personal de confiança a l’ajuntament, es va decidir augmentar mig 
educador/a a cada escola bressol: ara mateix no té les dades exactes de les hores o 
horari que fa aquesta persona, però si li interessa li farà arribar. 
 
La Sra. Rivas vol recordar que l’any passat les ràtios es cobrien i ja hi havia mitja 
jornada més, i vol saber si amb aquest mateix personal es farà el servei bon dia. 
 
El Sr. Bartis respon que el servei bon dia es farà sempre i quan sàpiguen que hi ha 
prou alumnes inscrits per tal de portar-lo a terme: no s’ha fet cap contractació per a 
efectuar el servei bon dia ja què encara no se sap si es farà o no. 
 
La Sra. Rivas pregunta que si al final es fa el servei ‘bon dia’, s’haurà d’ampliar les 
hores de treball. 
 
El Sr. Bartis respon que si. 
 
La Sra. Rivas exposa que s’ha tancat el camí per anar a Can Cortada, i vol saber si 
s’ha mirat. 
 
El Sr. Gerard Fernandez respon que és un tema que ja s’ha mirat, i s’ha parlat amb 
tots els afectats, inclòs el propietari del terreny i s’ha acordat que es buscarà una 
solució. El tancament es va produir arran de què entraven persones a passejar amb 
els seus gossos i cotxes a fer-hi giravolts, i tot plegat arran de l’enfonsament del 
terreny per la construcció del Pont d’en Palahí.  
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La Sra. Rivas comenta que en la Junta de Portaveus del mes de juliol hi havia molta 
urgència en parlar de l’ordenança de terrasses a la via pública, però al final no se n’ha 
parlat més i volia saber en quin punt està. 
 
El Sr. Alcalde respon que un cop s’hagués aprovat amb tots els tràmits s’hagués 
allargat molt i han preferit fer-ho bé i que els tècnics ho estudiïn bé a fi de què no es 
faci a corre-cuita i malament. 
 
La Sra. Rivas també indica que al Pont d’en Palahí hi ha un problema amb 
l’aparcament dels vehicles a la zona, a on de vegades només hi pot passar un vehicle. 
 
El Sr. Fernandez respon que també es va parlar d’aquest tema en la reunió amb els 
veïns del carrer Costa Brava, en què es va acordar que es notificaria aquest fet a la 
pizzeria ja què és un dels causants de la obstaculització de la zona, de fet ja s’ha fet, i 
a més es pintarà una ratlla groga, a fi de reforçar la prohibició de què els vehicles  
aparquin a la vorera. 
 
La Sra. Rivas afegeix que, en relació a les zones blaves, abans de pintar-les potser 
hagués calgut fer el reglament d’usos d’aquestes zones, i pregunta a l’equip de govern 
sobre la idea que tenen per a aquest assumpte: si n’informaran,etc. 
 
El Sr. Fernandez respon que tota la senyalètica viària ja té el seu reglament de la 
Direcció General de Tràfic i per tant, s’aplica aquest en absència de reglament 
municipal, si bé que és important adaptar les ordenances i reglaments municipals. A 
continuació el Sr. Fernandez indica els motius pels quals s’han pintat les zones blaves: 
era una demanda sobretot dels comerciants, i es va plantejar que amb aparcaments 
de mitja hora es creava una rotació que facilitava que la gent anés a comprar a les 
botigues. També indica que recentment han rebut la negativa a utilitzar la Farinera 
com a aparcament. 
 
El Sr. Alcalde, sobre aquest tema afegeix que ja n’informaran però que prefereixen 
esperar a acabar de treballar en les ordenances corresponents; tot i això pensen 
repartir uns fulls informatius entre la ciutadania i els vehicles sobre aquest fet: i per 
descomptat ho explicaran al proper butlletí municipal, a fi de què tots els ciutadans/es 
siguin conscients de la necessitat d’aquestes zones. 
 
La Sra. Rivas també pregunta sobre l’aparcament que s’ha pintat a davant de la 
farmàcia que està molt a prop de la cantonada, en el que tampoc hi ha un accés 
directe a la vorera. 
 
El Sr. Fernandez respon que abans l’aparcament de minusvàlids estava a l’altre costat 
de carrer, de manera que havia de travessar el carrer fet que suposa un perill, i s’ha 
pintat a davant de la farmàcia per a facilitar l’accés per part de persones amb 
discapacitat a aquest establiment i per a facilitar al conductor usuari les maniobres 
d’aparcament, atès que a darrera hi ha el pas de vianants i a davant la cantonada, en 
què no es pot aparcar, i a més, ja hi ha una altra plaça d’aparcament més amunt. 
 
La Sra. Rivas indica que es podien haver utilitzat alguna de les places que hi ha a 
darrera, just a l’altre costat del pas de vianants. 
 



  Acta 10/2011
  13 de setembre de 2011 

 48 

El Sr. Fernandez respon que ho podien haver fet, però en aquest cas només 
deslliuraven un dels dos costats, ja què en un d’ells hi hauria aparcat un altre vehicle, 
i d’aquesta manera l’usuari ho tenia més fàcil. 
 
La Sra. Rivas explica que el diumenge fa 100 dies que l’equip de govern està 
governant i el GM d’Entesa per Celrà n’han fet una valoració, i que a continuació passa 
a exposar: 
 
“Ja han passat 100 dies del canvi de govern. Des de l’Entesa per Celrà pensem que 
100 dies és temps suficient per a fer un primer balanç i treure’n les primeres 
conclusions.  
 
Diuen que els primers 100 dies serveixen per definir les línies mestres de qualsevol 
nou projecte, i de moment només una cosa queda clara: han passat 100 dies i l’actual 
equip de govern segueix desorientat i amb els braços plegats. De moment l’única 
conclusió que hem pogut extreure’n no ens agrada massa. No ens enganyarem, cal 
reconèixer que Celrà està paralitzat i a ningú se li escapa que la frenada ha estat 
majúscula. Som molts els celranencs i celranenques que tenim la impressió que Celrà 
navega sense rumb i sense un lideratge clar, com si d’un vaixell sense tripulació es 
tractés. I precisament en aquest sentit, els dos partits de l’actual equip de govern 
(CUP i Esquerra Republicana) encara han d’explicar a la ciutadania de Celrà quins són 
els seus objectius per aquests propers mesos. Per governar cal previsió i ganes de 
treballar, i amb l’actual conjuntura econòmica i laboral que ens trobem no ens podem 
permetre el luxe d’estar quatre anys improvisant i tapant forats. 
 
Ara després de la campanya electoral ja no val omplir-se la boca de paraules: la gent 
de Celrà vol fets, i nosaltres, des de l’Entesa per Celrà també ho desitgem. Venim 
d’una política econòmica sanejada, amb un deute envejable per la majoria de pobles 
de Catalunya, i ara l’equip de govern ha decidit llençar la casa per la finestra. 
  
Després no s’hi valdrà dir que no hi ha diners! Només hi haurà una solució: apujar 
impostos. Precisament apujar impostos és el que no faria l’Entesa per Celrà i així ho 
hem demostrat quan hem estat al govern. La nostra filosofia ha estat ‘no estirar més 
el braç que la màniga’, i és que amb només 100 dies són moltes les preguntes i els 
dubtes que la ciutadania ens fem. Però des de l’Entesa per Celrà seguim igual que el 
primer dia disposats a fer una oposició constructiva que vetlli pels interessos 
col·lectius, que no particulars. Per això només deixem anar algunes preguntes que 
esperem que l’actual equip de govern respongui de forma encertada, i sobretot 
pensant en Celrà.” 
 
1. Què pensa fer l’actual equip de govern davant les retallades de recursos de 

diferents serveis municipals com educació, salut, cultura, etc? 
2. Quina necessitat hi havia de puntar zones blaves a Celrà? I com és que es pinten 

zones blaves sense haver aprovat un reglament d’ús? Els ciutadans/es de Celrà 
encara es pregunten perquè s’han pintat. 

3. Com s’explica que aquells qui deien que a l’Ajuntament sobrava personal, ara es 
posin a contractar més personal que mai? Més educadores a l’escola bressol 
quan hi ha menys infants matriculats. Com és que s’han contractat quatre 
persones per a fer la neteja de diferents espais municipals quan aquests serveis 
són més eficaços quan són gestionats per una empresa especialitzada? 
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Segons es va informar a la junta de govern, de cara al 2012 es plantejava 
contractar un cos de vigilants, i seguirem ampliant el nombre de personal sense 
seguir cap línia estratègica de personal per al pressupost municipal. 

4. Quin criteri segueixen per decidir si un servei es municipalitza o el gestiona 
directament una empresa? 

5. Com és que no es posa fil a l’agulla per acabar de tirar endavant un projecte com 
l’Arboretum? Perquè fer país no és només treure l’estelada i les espardenyes, 
sinó impulsar projectes innovadors com l’Arboretum i de vital importància per a 
la supervivència de les empreses sobretot viveristes del nostre entorn. 

6. Per quan esperem fer els processos i pressupostos participatius?  
7. A on està el rigor que l’actual equip de govern es va comprometre el passat 11 

de juny abans de gastar qualsevol euro? 
Fixeu-vos, no estem parlant de temes que afectin a una minoria, parlem de temes 
que ens afecten a tots i totes. No volem ser un poble reconegut pel seu deute: 
volem fets, respostes i treball. 
 
Per tant, les paraules estel·lars dels dos partits que avui intenten governar Celrà: 
participació cituadana, transparència en la gestió, treball col·laboratiu i eficiència 
segueixen quasi 100 dies més tard, brillant per la seva absència: durant aquests dies 
els celranencs i celranenques no han estat convidats a cap procés participatiu i pel què 
sembla són nul·les les ganes de treballar en alguns temes concrets amb els grups de 
l’oposició. De fet, en el seu moment, ja ho vam advertir; per prendre decisions cal ser 
valent i quan es governa cal tenir present que cal governar per a tothom, i no només 
per a aquells que t’han votat. 
 
A on és la transparència, el treball participatiu i l’eficiència? Les promeses són deute i 
cal complir-les, governar significa responsabilitat i compromís. No s’hi val estar de 
braços plegats per després d’aquí a uns mesos plorar i que l’única solució sigui pujar 
els imposts. 
 
Aquestes no són polítiques ni d’esquerres ni progressistes.” 
 
El Sr. Alcalde passa a respondre les preguntes efectuades per la Sra. Rivas: tot dient 
que no calen gaires respostes ja què és evident que no ha assumit encara la seva 
nova posició, ja què la ciutadania va decidir que estiguessin a l’oposició. 
Pel què fa al deute, un dia en parlaran, però que no tornin a treure el deute tant petit, 
ja què si per començar l’Estat està reclamant 190.300€ que l’actual equip de govern 
no ha gastat, aquest deute l’haurà de sumar l’equip de govern, no l’anterior, i és un 
deute que ve del 2009.  
 
El Sr. Alcalde afegeix que si fer país és l’Arboretum, ‘malament anem’. 
 
En aquest moment intervé la regidora de medi ambient, mobilitat i joventut, Sra. 
Meritxell Martin, la qual indica que estan estudiant i valorant el projecte de 
l’Arborètum, per saber si el tiraran o no endavant: és un projecte molt ambiciós que 
implica l’Ajuntament de Celrà i Sant Julià de Ramis, per tant no és decisió només de 
Celrà. A més vol recordar que les instal·lacions de l’Arborètum se situarien a Sant Julià 
de Ramis, no a Celrà. A més, aquest projecte està finançat parcialment amb un fons 
FEDER, que vol dir que primer s’ha d’executar i pagar abans de poder rebre aquesta 
subvenció: això vol dir que s’han d’avançar els diners, per tant és una decisió que s’ha 
de valorar molt bé. A més, també s’ha de tenir en compte que no hi ha cap informe 
que prevegi com continuarà endavant aquest Arborètum, quines empreses s’hi 
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implicarien, ni quin seria el seu projecte de futur. I per les diverses entrevistes i 
reunions amb els viveristes etc., han vist que el projecte no està del tot definit. 
 
La Sra. Rivas afirma que precisament pel què fa l’Arborètum és un tema que no l’ha 
portat directament ella, però sí que havia participat en alguna reunió que s’havia fet 
amb la Universitat i amb l’Associació de Viveristes, i tothom estava molt disposat a 
tirar endavant aquest projecte tant innovador per a tot el sector del viverisme. No 
coneix a fons el tema, però li sorprèn que s’hagi d’avançar tot el finançament: 
pensava que només una part. 
 
El Sr. Fernandez convida a la Sra. Rivas a venir en qualsevol moment a l’Ajuntament 
per a consultar la documentació relativa a l’Arborètum, a on podrà comprovar les 
afirmacions de la Sra. Martín. 
 
El Sr. Puig intervé dient que qualsevol subvenció s’ha de pagar primer i rebre l’ajut 
després. 
 
El Sr. Fernandez li respon que en cap moment ha dit que es tractés d’una subvenció 
diferent de les altres, però en aquest cas estem parlant d’imports molt elevats. En la 
documentació del projecte hi ha un petit estudi de futur molt limitat, a on no queda 
clar amb què se sostindrà en el futur, i parlant amb els viveristes tampoc deixen clar 
de si s’implicaran totalment o no, condicionant-ho a si funciona: no hi ha cap projecte 
d’investigació sobre el futur d’aquest projecte. 
 
La Sra. Rivas diu a l’equip de govern, que si tenen dubtes que parlin amb l’Alcalde de 
Sant Julià de Ramis i amb en Francesc Camps, i podrien quedar tots per a parlar-ne. 
 
La Sra. Martín indica que ja ha fet una reunió amb el Sr. Francesc Camps. 
 
El Sr. Fernandez afegeix que amb un projecte d’aquesta magnitud els tècnics de 
l’Ajuntament n’haurien d’haver tingut coneixement i que tinguessin la documentació, i 
no deixar-ho tot en mans dels polítics, que un dia hi són i l’altre no. 
 
La Sra. Rivas indica que potser el projecte es troba a Sant Julià de Ramis. 
 
El Sr. Fernandez li respon que el projecte de viabilitat no hi és. 
 
El Sr. Alcalde indica que parlant amb l’Alcalde de Sant Julià de Ramis, amb qui s’ha 
reunit diverses vegades, li va dir que ell no coneixia en profunditat el projecte, que qui 
portava el lideratge del projecte era l’anterior Alcalde de Celrà. I la regidora de medi 
ambient, mobilitat i joventut també s’hi ha reunit. 
 
La Sra. Rivas diu que això ho hauria de dominar també Sant Julià de Ramis. 
 
El Sr. Alcalde li fa notar com ella mateixa pot experimentar els dubtes que van sorgint  
conforme es va aprofundint en aquest assumpte. 
 
La Sra. Martín proposa realitzar una sessió informativa sobre l’Arborètum i la seva 
situació actual. 
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La regidora de promoció econòmica i comunicació, Sra. Susana Pascual, afirma que, 
vist el què s’han anat trobant, aquest projecte potser tenia sentit a l’any 2002-2003, 
però l’actual conjuntura econòmica no acompanya, ni a nivell local ni empresarial. 
 
La Sra. Rivas diu que li sembla correcte. 
 
La Sra. Pascual afegeix que sembla que el projecte està elaborat per fases, en què la 
primera era fer l’edifici i les zones enjardinades, i en una segona fase fer el centre 
d’investigació, així com tots els altres elements del projecte. Per tant, aquest projecte 
no s’aturarà amb el milió d’euros que hi ha previst, i amb un projecte d’aquesta 
envergadura han de ser només els ajuntaments de Celrà, Sant Julià de Ramis i la 
Diputació els que se n’han de fer càrrec? 
 
El Sr. Puig intervé dient que també hi participa la Generalitat. 
 
La Sra. Pascual diu que sí, que la Generalitat –el Departament d’Agricultura- també en 
finança una part, tot i que no hi ha cap document, però tot i així és un projecte de 
molta envergadura. La Sra. Pascual afegeix que els dóna la sensació que el què hi ha 
és fum: i quan parlen amb els viveristes, que saben com es farà l’enjardinament, 
quines plantes són les més adequades, etc., comença a espantar quan es parla 
d’imports econòmics, sobre el cost que pot implicar per exemple el manteniment: hi 
ha un conveni signat amb l’Ajuntament de Sant Julià de Ramis pel qual l’Ajuntament 
de Celrà es compromet a l’abonament del 50% del cost del manteniment de les 
instal·lacions, xifrat en un cost total de 180.000€, per tant l’Ajuntament hauria 
d’abonar 90.000€ anuals per al manteniment, que s’han de sumar als 125.000€ per a 
començar a tirar-ho endavant. Per tot això, val la pena en aquest punt valorar-ho molt 
bé: estan fent la ronda d’entrevistes i reunions amb totes les persones implicades, i 
estan pendents de parlar amb el tècnic redactor del projecte, el qual ha estat fora 
durant dos mesos i va tornar tot just la setmana passada. 
 
El regidor portaveu de CIU, Sr. Albert Puig, exposa que al mes d’agost va demanar el 
projecte tècnic de senyalització, i en aquest assumpte, l’equip de govern ha efectuat 
un greuge comparatiu entre les diferents zones del poble, ja què al polígon, a la plaça 
i a Sant Feliu també hi ha comerços i no s’han pintat zones blaves a tot arreu, i 
tampoc entén la limitació de mitja hora, i com l’equip de govern regularà aquesta 
mitja hora en aquest comerç tractant-se d’una perruqueria. Referent el projecte, el Sr. 
Puig afirma que no hi és sinó que hi ha una memòria valorada del tècnic de 
l’Ajuntament i també signada pel Sr. Gerard Fernandez, però considera que s’haurien 
d’haver pintat les zones blaves a totes les zones comercials. A més tot i que considera 
que el municipi estava mancat de senyalització vial i que s’havia de fer, no entén que 
al carrer Aumet s’hagin canviat les places d’aparcament entre el carrer Pins d’en Ros i 
el Just Puig, però perquè no s’ha fet entre el carrer Just Puig i la Ctra. Juià? ja què les 
places d’aparcament segueixen estan en bateria, amb les objeccions exposades en 
aquesta memòria per aquest tipus d’aparcaments en aquesta zona en concret. El Sr 
Puig emplaça al Sr. Fernandez a complir el mateix criteri en tot el tram de carrer. 
 
El Sr. Fernandez respon indicant que veu que al Sr. Puig li ha agradat aquest canvi, i 
que si és així es plantejaran efectuar aquest canvi en tot el carrer. Pel què fa a les 
zones blaves, se n’han pintat dues com a prova experimental o pilot, per veure si 
després es poden estendre en altres llocs. També és cert, que al sector del polígon 
l’aparcament de vehicles encara és més fàcil que a la Ctra. Juià entre l’Avinguda 
Catalunya i el carrer Mary Sant Pere. 
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El Sr. Puig li diu que a principis d’aquest any l’Ajuntament va ampliar l’aparcament de 
l’Avinguda Catalunya i que no hi ha tant problema d’aparcament. 
 
El Sr. Fernandez convida al Sr. Puig a anar a passejar qualsevol dia per la zona. 
 
El Sr. Puig respon que no es poden passar els quatre anys fent proves pilot i que s’han 
de posar a tirar projectes endavant, ja què en aquest cas de les zones blaves, han 
tingut un cost de 7.000 euros sense tenir-ne cap normativa reguladora i sense que 
ningú ho compleixi.  Així com el senyal de prohibit aparcar que s’ha instal·lat en el 
carrer Joan Miró, al costat de la casa groga, arran de dues queixes veïnals, segueixen 
havent-hi vehicles diàriament: només sancionaran els vehicles de les zones blaves? No 
se sancionaran la resta de vehicles mal aparcats? 
 
El Sr. Fernandez li precisa que d’aquests 7.000€ que el Sr. Puig va veure a 
l’expedient, no eren només per a les zones blaves, si no que la major part d’aquest 
import ha servit per a la senyalització horitzontal viària de diverses zones del poble, ja 
que com el mateix Sr.Puig sap, el cost va per metre lineal i se n’han pintat 14.000-
15.000 metres lineals a tot el poble. 
 
El Sr. Alcalde afegeix que en tot cas es tracta d’una prova pilot: és evident que caldrà 
fer-ho a d’altres zones del poble a on hi ha comerç si això funciona i els comerciants 
ho valoren positivament: l’equip de govern ho valora positivament: hi ha gent que no 
ho compleix, però també s’hi han fixat en què hi ha d’altra gent que sí que ho 
compleix. D’altra banda, els comerciants n’estan contents i ho demanaven. Si segueix 
així, per descomptat n’informaran a tota la ciutadania, tant a través dels agents cívics 
com a través de la pàgina web, etc. igual com amb els aparcaments en bateria que 
han comentat abans, en què tant els veïns com els comerciants de la zona estan 
contents amb aquest canvi. 
 
El Sr. Alcalde afegeix que durant aquests 100 dies s’han fet moltes coses i n’estan 
molt orgullosos, i s’estan provant coses innovadores que feia anys que no es feia a 
Celrà, però no es poden aplicar directament a tot el poble: primer s’ha de provar que 
funcionin: fins ara s’optava per no canviar res, i ara es proven coses per a millorar. A 
més, fer proves pilots és també treballar: no es fan soles, i si funcionen llavors 
s’aplicarà a altres zones del municipi. I pel què fa a les sancions, s’estan preparant les 
ordenances de cares al 2012 per a poder-les aplicar en cas d’infraccions, i poder-hi 
incorporar la figura del vigilant municipal o figura anàloga, per a què pugui sancionar: 
i podrà sancionar tant infraccions en zones blaves, com en aparcaments incorrectes, o 
en qualsevol tipus d’infracció. Afegeix que, de totes maneres, a la plaça no hi 
instal·laran zones blaves. 
 
El Sr. Puig respon que estan perjudicant el comerç de la plaça, ja què no pot ser que 
es plantegi aquesta iniciativa per a ajudar els comerciants, però que no s’apliqui a tot 
arreu implica perjudicar el comerç d’aquesta zona. 
 
El Sr. Alcalde li pregunta que si no creu que s’ha ajudat al comerç de la plaça amb 
l’ampliació de l’aparcament d’Avinguda Catalunya: és una mesura que té la mateixa 
finalitat: ajudar al comerç amb els aparcaments de vehicles. Tot i això, les zones 
blaves estan pensades per a zones amb problemes d’aparcament, i el sector de la 
plaça no és el cas. 
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El Sr. Puig insisteix a dir que a la zona de la Plaça Catalunya una solució així alliberaria 
el trànsit, per si ha de passar un vehicle gran com un camió de bombers, i intentar 
reactivar el casc antic: ja què també s’hi van destinant activitats en aquesta zona. 
 
El Sr. Alcalde respon al Sr. Puig dient que és una bona proposta i en poden parlar: 
l’equip de govern està disposat a escoltar totes les propostes que siguin per a millorar. 
 
 
 
CLOENDA.- No havent-hi cap altre assumpte per tractar el senyor Alcalde-President 
conclou la sessió, sent les 23:00 hores, donant les gràcies als assistents presents en el 
Ple i als oients, de tot el qual, jo, com a secretària, en dono fe. 
 
 


